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ACTA PLE NÚM.  4/04 

 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 25 DE 
MARÇ  DE  2004 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 25 DE MARÇ DE 2004  
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
vint-i-cinc de març de dos mil quatre, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Tinents/a d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
Sr. Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidors/es 
 
Sra. Maria Pilar Albiol Gilabert   
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra.  Elisa Corral Lozano 
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Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Sergi Fernández Mesa 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra.  María José Mont Rieiro 
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sra. Glòria Récio Díaz 
Sr. Joan Tardà i Coma 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
NO ASSISTENTS: 
 
Excusen:  
 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 3/04, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 26 de febrer d'enguany. 
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 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PSC(PSC-PSOE)-PM, senyor Sergi Fernández Mesa. 
 
 
 
 
 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 2.1.- Decret núm. 600/04 de data 20 de febrer. 
 
 “Vist l’informe emes pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada d’aquest 
Ajuntament, Sra. Felipa Fernández Cuadrado, que ocupa un lloc de treball de 
Gestor/a Administratiu/va Polivalent, als efectes de garantir el normal 
funcionament del Departament de Recursos Humans, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del Departament de Recursos 
Humans, i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en 
assolir aquestes funcions, es fa necessari recórrer a la bossa de treball 
d’Auxiliars Administratius, 
 
 Atès que la senyora Maria del Mar Quesada Mora té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques, i que ha mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament,  partida 
pressupostària 21 121A1 13100 de Personal laboral eventual / Org. I Rec. 
Humans, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals això com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
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 Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3683/03, de 18 de juny de 2003 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Auxiliar Administratiu al Departament de Recursos Humans. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat de la 
senyora Maria del Mar Quesada Mora, en qualitat d’Auxiliar Administratiu, 
perquè substitueixi a la titular del lloc de treball senyora Felipa Fernández 
Cuadrado, des del dia 16/02/2004 i fins la seva reincorporació o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Auxiliar Administratiu del Departament de Recursos Humans, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa.” 
 
 
 Seguidament intervé el senyor Antonio Balmón Arévalo, com a 
President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, 
per manifestar que aquest decret fa referència a una vacant produïda per una 
malaltia.  
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 
 2.2.- Decret núm. 644/04 de data 25 de febrer. 
 
 “Aquesta Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 26 de novembre 
de 2003, amb el número 6557/03, i com a conseqüència de la nova 
organització derivada de la Corporació sorgida  de les Eleccions Municipals 
que varen tenir lloc el dia 14 de juny anterior, va designar els membres 
integrants del Ple del Consell Municipal de la Cultura, modificat posteriorment 
per Decret de l’Alcaldia número 445/04, de 9 de febrer. 
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 Atès que mitjançant escrit de la Regidora Delegada de Cultura 
Cooperació i Solidaritat de data 19 de febrer d’enguany, es sol·licita  la 
modificació del nomenament del  Secretari Delegat d’aquest Consell, com a 
conseqüència del trasllat a un altre departament municipal del senyor Jordi 
Izquierdo Moreno, fins ara Cap del Departament Tècnic de Cultura. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Deixar sense efecte el nomenament efectuat per Decret de 
l’Alcaldia número 6557/03, de 26 de novembre, a favor del senyor Jordi 
Izquierdo Moreno. 
 
 Segon.- Designar Secretari del Consell Municipal de la Cultura de 
Cornellà de Llobregat, al senyor Ramon Montserrat Martínez, Cap Tècnic de 
Cultura, amb les funcions atribuïdes a aquest per l’article 13 del seu 
Reglament Orgànic. 

 
 Tercer.- Comunicar aquest Decret al Departament de Cultura 
d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-presidenta i Secretari del 
Consell Municipal de la Cultura, i a les persones interessades, als efectes 
escaients.  
 
 Quart.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, en 
la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 Seguidament intervé el senyor Antonio Balmón Arévalo, com a 
President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, 
per manifestar que aquest decret fa referència a la modificació que es va 
produïr en el lloc de treball del senyor Jordi Izquierdo, per tant la designació 
de Secretari del Consell de Cultura es fa a l’actual responsable de Cultura el 
senyor Ramon Montserrat. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 
 2.3.- Decret núm. 677/04 de data 27 de febrer. 
 
 “Vista la liquidació de despeses i ingressos de l’exercici 2003 del 
Pressupost de l’Ajuntament, elaborada de conformitat amb les regles 420, 421, 
423, 430, 432 i 433 de la Instrucció de Comptabilitat per a l’Administració 
Local, aprovada per Ordre de 17 de juliol de 1990, en relació amb l’article 93 
del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril. 
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 Atès que s’ha emès informe favorable per la Intervenció General 
d’aquesta Corporació. 
 
 Atès que, en virtut d’allò que disposa l’article 172.3 de la Llei 
39/1988, la competència per a l’aprovació de la liquidació del Pressupost, 
pertany a l’Alcaldia-Presidència. 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Aprovar la liquidació del Pressupost de l’Ajuntament, 
corresponent a l’exercici de 2003, segons el resum següent: 
 
a) Estat de liquidació del Pressupost d’Ingressos, exercici corrent. 
 
 

 Prev.inicial/ Prev.definitiva/ Recaptació líquida/ 
Capitol Modificacions Drets reconeguts líquids Pendent de cobrament 

    
I. Impostos directes 21.650.670,00 21.650.670,00 16.744.717,96 

 0,00 20.850.551,07 4.105.833,11 
II. Impostos indirectes 875.074,00 875.074,00 901.741,11 

 0,00 940.437,58 38.696,47 
III. Taxes i altres ingressos 3.949.438,00 4.384.446,47 4.666.704,98 

 435.008,47 5.036.801,26 370.096,28 
IV. Transferències corrents 14.466.841,00 14.940.580,23 15.003.735,92 

 473.739,23 15.403.557,64 399.821,72 
V. Ingressos patrimonials 10.046.717,00 10.046.717,00 10.512.088,58 

 0,00 10.551.653,79 39.565,21 

Total operacions corrents 50.988.740,00 51.897.487,70 47.828.988,55 
 908.747,70 52.783.001,34 4.954.012,79 

VI. Alienació d'inversions 780.808,00 828.554,49 828.544,49 
 47.746,49 828.544,49 0,00 

VII. Transferències de 
capital 

5.257.287,00 8.450.494,09 2.858.540,70 

 3.193.207,09 3.646.190,60 787.649,90 

Total operacions de capital 6.038.095,00 9.279.048,58 3.687.085,19 
 3.240.953,58 4.474.735,09 787.649,90 

VIII. Actius financers 0,00 23.223.162,59 0,00 
 23.223.162,59 0,00 0,00 

IX. Passius financers 1.568.248,00 3.001.315,00 2.266.988,19 
 1.433.067,00 2.266.988,19 0,00 

Total operacions financeres 1.568.248,00 26.224.477,59 2.266.988,19 
 24.656.229,59 2.266.988,19 0,00 

TOTAL PRESSUPOST 58.595.083,00 87.401.013,87 53.783.061,93 
 28.805.930,87 59.524.724,62 5.741.662,69 
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b) Estat de liquidació del Pressupost de despeses, exercici corrent. 
 
 

 Crèdit inicial/ Crèdit definitiu/ Pagaments líquids/ 
Capitol Modificacions Oblig.reconegudes 

líquides 
Pendent de pagament 

    
I. Despeses de personal 16.195.896,00 16.494.336,89 15.898.311,79 

 298.440,89 16.219.008,07 320.696,28 
II. Despeses en béns i serveis 16.472.650,00 18.812.635,39 13.388.068,66 

 2.339.985,39 16.579.253,78 3.191.185,12 
III. Despeses financeres 356.015,00 447.511,02 361.242,49 

 91.496,02 361.725,89 483,40 
IV. Transferències corrents 4.920.507,00 5.146.449,85 3.778.169,56 

 225.942,85 4.723.607,51 945.437,95 

Total operacions corrents 37.945.068,00 40.900.933,15 33.425.792,50 
 2.955.865,15 37.883.595,25 4.457.802,75 

VI. Inversions reals 18.678.961,00 43.416.431,13 11.407.808,64 
 24.737.470,13 15.396.941,91 3.989.133,27 

VII. Transferències de capital 191.054,00 777.164,60 333.415,47 
 586.110,60 333.415,47 0,00 

Total operacions de capital 18.870.015,00 44.193.595,73 11.741.224,11 
 25.323.580,73 15.730.357,38 3.989.133,27 

VIII. Actius financers 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

IX. Passius financers 1.780.000,00 2.306.484,99 2.305.935,36 
 526.484,99 2.305.935,36 0,00 

Total operacions financeres 1.780.000,00 2.306.484,99 2.305.935,36 
 526.484,99 2.305.935,36 0,00 

TOTAL PRESSUPOST 58.595.083,00 87.401.013,87 47.472.951,97 
 28.805.930,87 55.919.887,99 8.446.936,02 

 
 
 
c) Estat de liquidació del Pressupost d’Ingressos, exercicis tancats. 
 
 

 Saldo Modificacions i Drets   Pendent de 
Exercici inicial anul.lacions reconeguts 

nets 
Recaptació Cobrament 

      
1987 473,70  473,70  473,70 
1990 24.253,14 -1.826,87 22.426,27  22.426,27 
1991 25.666,06  25.666,06  25.666,06 
1992 4.874,09  4.874,09  4.874,09 
1993 10.934,96  10.934,96  10.934,96 
1994 265.249,16 -22.667,97 242.581,19  242.581,19 
1995 151.092,69 -8.956,78 142.135,91  142.135,91 
1996 106.760,41 -4.792,70 101.967,71  101.967,71 
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1997 65.568,64 -8.414,64 57.154,00 36,06 57.117,94 
1998 567.842,28 16.017,55 583.859,83 69.749,18 514.110,65 
1999 678.180,40 -20.241,81 657.938,59 554.120,14 103.818,45 
2000 1.178.456,04 -23.457,85 1.154.998,19 255.428,44 899.569,75 
2001 1.365.471,55 -52.706,00 1.312.765,55 271.116,38 1.041.649,17 
2002 3.231.634,93 -327.519,92 2.904.115,01 1.277.640,29 1.626.474,72 

TOTAL 7.676.458,05 -454.566,99 7.221.891,06 2.428.090,49 4.793.800,57 

 
 
 
d) Estat de liquiació del Pressupost de Despeses, exercicis tancats 
 
 

 Saldo  Oblig.i 
pagaments 

 Pendent de 

Exercici inicial Modificacions ordenats nets Pagaments pagament 
      

1994 2.280,84 0,00 2.280,84  2.280,84 
1995 356,79 0,00 356,79  356,79 
1997 690,20 0,00 690,20  690,20 
1998 462,00 0,00 462,00  462,00 
1999 2.858,56 0,00 2.858,56  2.858,56 
2000 788.569,11 0,00 788.569,11  788.569,11 
2001 791.557,12 0,00 791.557,12  791.557,12 
2002 7.071.263,6

1 
-513,24 7.070.750,37 6.264.585,07 806.165,30 

TOTAL 8.658.038,2
3 

-513,24 8.657.524,99 6.264.585,07 2.392.939,92 

 
 
 
e) Resultat pressupostari de l’exercici 
 
 
Drets reconeguts nets (+) 59.524.724,62 
Obligacions reconegudes netes (-) 55.919.887,99 
Resultat pressupostari (=) 3.604.836,63 
Desv.positives de finançament (-) 3.094.892,62 
Desv.negatives de finançament (+) 4.388.916,18 
Despeses finançades amb romanent de tresoreria (+) 5.270.886,91 
Resultat pressupostari ajustat (=) 10.169.747,10 
 
 
f) Romanent de Tresoreria 
 
1. Deutors pendents de cobrament (+) 8.723.137,97 
Del pressupost d'ingressos, exercici corrent 5.741.662,69 
Del pressupost d'ingressos, exercicis tancats 4.793.800,57 
D'altres operacions no pressupostaries 197.448,79 



9 

menys-Saldos dubtós cobrament 1.983.767,94 
menys-Ingressos realitzats pendents d'aplicació 
definitiva 

26.006,14 

2. Creditors penedents de pagament (-) 13.158.385,66 
De pressupost de despeses, exercici corrent 8.446.936,02 
De pressupost de despeses, exercicis tancats 2.392.939,92 
De pressupost d'ingressos 209.594,28 
De recursos d'altres entitats públiques 60.683,64 
D'operacions no pressupostàries 2.078.343,89 
menys-Pagaments realitzats penedents d'aplicació 
definitiva 

30.112,09 

3. Fons líquids a la Tresoreria (+) 45.554.092,69 
Romanent de Tresoreria Total (=) 41.118.845,00 
Romanent de Tresoreria per a despeses amb 
finançament afectat 

6.596.781,80 

Romanent de Tresoreria per a despeses generals 34.522.063,20 
 
 
g) Romanent de crèdit totals. 
 
1. Compromesos ..................................................................... 19.381.313,84 
2. No compromesos ................................................................. 12.099.812,04 
 TOTAL ............................................ 31.481.125,88 
 
 
 Segon.- Iniciar la tramitació administrativa per a formar el Compte 
General de l’exercici de 2003. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord i de l’expedient de 
liquidació a l’Ajuntament Ple a la primera sessió que es celebri, de conformitat 
amb allò que disposa l’article 174 de la Llei 39/1988. 
 
 Quart.- Trametre còpia de la liquidació del pressupost de 
l’Ajuntament a l’Administració de l’Estat i a la Comunitat Autònoma, d’acord 
amb l’article 174.5 de la Llei 39/1988.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Ramon Salabert Parramon, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia 
i Hisenda, per manifestar que vol concretar els resultats finals sense 
estendre’m en tot el que són les partides o la composició de partides, tant 
d’ingressos com de despeses, però sí la liquidació de la que ha estat el resultat 
de l’exercici de 2003. 
 
 Quant a l’Ajuntament, l’apartat d’ingressos o drets reconeguts nets 
s’ha tancat comptablement amb 59.524.724,62 euros i l’apartat de despeses o 
obligacions reconegudes netes, s’ha tancat amb 55.919.887,99 euros, i això fa 
que la diferència pressupostària d’ingressos-despeses, en aquest exercici 
2003, ha generat un superàvit de 3.604.836,63 euros . 
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 Vull esmentar en aquest tema -com que sempre discutim en els 
pressupostos que és el tema del què pressupostem  i tanquem- i vull 
subratllar que una vegada més, el que tanquem s’ajusta molt al pressupostat, 
i, a més a més, sense ànim, -i ho dic amb tota la serenitat i bona fe- de fer 
llenya de l’arbre caigut.  
 
 La diferència d’ingressos del 2003 en relació al 2002, és que en el 
2002 vam recaptar 60.600.533,42 euros, és a dir, entre la recaptació del 2002 
comptable –no el pressupostari- i la recaptació real del 2003, hi ha 
1.075.808,80 euros de menys, i si a això li sumo els 440.000,- euros pendents 
que encara ha de compensar el Govern de la diferència de l’IAE, resta una 
pèrdua neta de 600.000,- euros.  
 
 Nosaltres la vam estimar en 500.000,- euros –si no estic equivocat- 
doncs això és la realitat comptable, i, per tant, ho dic sincerament, no vull fer 
ànim de debat ni de polèmica, però com que això és un tema que ha estat 
notablement debatut i que en alguns moments inclús a mi particularment se 
m’ha acusat d’una certa demagògia en la utilització d’aquestes històries, jo 
sempre he dit que al final les coses es posen al seu lloc, i, ni més ni menys, 
comptablement hi ha 59.000.000,- d’ingressos al 2003, i van haver-hi 
60.000.000,- al 2002 i hi ha pendent de compensació 440.000,- euros, que 
perdrà l’Ajuntament de Cornellà, per les raons que siguin, bàsicament 
imputables al diferencial del tema de l’IAE, podríem dir que la pèrdua neta 
d’ingressos ha estat en torn als 600.000,- euros. 
 
 Només ho constato perquè això són dades comptables, no són 
dades d’estimacions ni de previsions ni de supòsits pressupostaris i, en 
qualsevol cas, com que ja ho vam preveure i vam fer una contenció de 
despeses molt important al 2003, i vam fer uns ajustos pressupostaris molt 
importants en el 2003, malgrat tot, aquest diferencial encara ens ha propiciat 
un superàvit de 3.000.000,- d’euros, que és un superàvit que per necessitats 
de financiació del que estem fent en inversió, ha baixat notablement respecte 
als 13.000.000,- d’euros de superàvit pressupostari que vam tenir en el 2002. 
 
 Insisteixo que això ho dic com a detall informatiu perquè són dades 
comptables i sense més constatació que posar sobre la taula coses que van ser 
motiu de molta polèmica, que em sembla just deixar-ho perfectament aclarit. 
 
 No era una actuació demagògica, era una previsió, una presumpció 
tècnica que malauradament s’ha complert malgrat les compensacions, que, 
per cert, la compensació parcial que es va fer en el mes de novembre ja està 
contemplada. Dit això, crec que senzillament deixo les coses on crec que les he 
de deixar. 
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 A continuació pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que no 
entrarem en debat perquè és un Decret, però demanarem documentació sobre 
el tema. 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 2.4.- Decret núm. 678/04 de data 27 de febrer. 
 
 “Vista la Resolució de la Presidència de l’Institut Municipal 
d’Educació (IME) número 103/04 de data 25/2/2004 , d’elevar a aquesta 
Alcaldia-Presidència per a la seva aprovació la liquidació del Pressupost de 
l’IME de 2003. 
 
 Atès que la liquidació de despeses i ingressos s’ha elaborat de 
conformitat amb les regles 420, 421, 423, 430, 432 i 433 de la Instrucció de 
Comptabilitat per a l’Administració Local, aprovada per Ordre de 17 de juliol 
de 1990, en relació amb l’article 93 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 De conformitat amb allò que disposa l’article 173 de la Llei 
39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Aprovar la liquidació del Pressupost de l’IME, corresponent 
a l’exercici de 2003, segons el resum següent: 

 
 

a) Estat de liquidació del pressupost d’Ingressos, exercici corrent. 
 
 Prev.inicial/ Prev.definitiva/ Recaptació líquida/ 
Capitol Modificacions Drets reconeguts líquids Pendent de cobrament 

    
I. Impostos directes 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 
II. Impostos indirectes 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 
III. Taxes i altres ingressos 715.339,00 715.339,00 480.120,88 
 0,00 646.918,06 166.797,18 
IV. Transferències corrents 1.247.621,00 1.252.086,00 667.582,82 
 4.465,00 1.084.070,91 416.488,09 
V. Ingressos patrimonials 9.076,00 9.076,00 13.185,14 
 0,00 13.185,14 0,00 
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Total operacions corrents 1.972.036,00 1.976.501,00 1.160.888,84 
 4.465,00 1.744.174,11 583.285,27 

VI. Alienació d'inversions 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 
VII. Transferències de 
capital 

56.534,00 56.534,00 49.123,52 

 0,00 49.123,52 0,00 

Total operacions de capital 56.534,00 56.534,00 49.123,52 
 0,00 49.123,52 0,00 

VIII. Actius financers 0,00 122.618,24 0,00 
 122.618,24 0,00 0,00 
IX. Passius financers 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

Total operacions financeres 0,00 122.618,24 0,00 
 122.618,24 0,00 0,00 

TOTAL PRESSUPOST 2.028.570,00 2.155.653,24 1.210.012,36 
 127.083,24 1.793.297,63 583.285,27 

 
 
 
b) Estat de liquidació del Pressupost de despeses, exercici corrent. 
 
 

 Crèdit inicial/ Crèdit definitiu/ Pagaments líquids/ 
Capitol Modificacions Oblig.reconegudes líquides Pendent de pagament 

    
I. Despeses de personal 1.392.601,00 1.397.066,00 1.362.679,66 

 4.465,00 1.363.224,66 545,00 
II. Despeses en béns i serveis 544.755,00 532.721,23 339.477,92 

 -12.033,77 421.725,75 82.247,83 
III. Despeses financeres 0,00 0,00 0,00 

 0,00 0,00 0,00 
IV. Transferències corrents 34.680,00 109.585,00 92.017,68 

 74.905,00 101.722,23 9.704,55 

Total operacions corrents 1.972.036,00 2.039.372,23 1.794.175,26 
 67.336,23 1.886.672,64 92.497,38 

VI. Inversions reals 56.534,00 116.281,01 55.640,00 
 59.747,01 86.585,42 30.945,42 

VII. Transferències de capital 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

Total operacions de capital 56.534,00 116.281,01 55.640,00 
 59.747,01 86.585,42 30.945,42 

VIII. Actius financers 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

IX. Passius financers 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

Total operacions financeres 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

TOTAL PRESSUPOST 2.028.570,00 2.155.653,24 1.849.815,26 
 127.083,24 1.973.258,06 123.442,80 
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c) Estat de liquidació del pressupost d’ingressos, exercicis tancats. 
 
 

 Saldo Modificacions i Drets  Pendent de 

Exercici inicial anul.lacions Reconeguts nets Recaptació cobrament 

      
1993 506,60 0,00 506,60 0,00 506,60 
1994 1.047,04 0,00 1.047,04 0,00 1.047,04 
1995 1.551,85 0,00 1.551,85 0,00 1.551,85 
1996 305,16 0,00 305,16 0,00 305,16 
1997 6.772,01 0,00 6.772,01 0,00 6.772,01 
1998 578,84 0,00 578,84 0,00 578,84 
1999 363,92 0,00 363,92 0,00 363,92 
2000 32.577,10 -1.806,62 30.770,48 455,95 30.314,53 
2001 3.944,70 -199,65 3.745,05 885,63 2.859,42 
2000 760.254,59 -56,55 760.198,04 705.233,51 54.964,53 

TOTAL 807.901,81 -2.062,82 805.838,99 706.575,09 99.263,90 

 
 
 
d) Estat de liquidació del Pressupost de despeses, exercicis tancats. 
 
 

 Saldo  Oblig.i pagaments  Pendent de 
Exercici inicial Modificacions ordenats nets Pagaments pagament 

      
1990 6.678,63 0,00 6.678,63 0,00 6.678,63 
1996 115,91 0,00 115,91 0,00 115,91 
2000 567,97 0,00 567,97 0,00 567,97 
2002 704.831,18 0,00 704.831,18 106.523,75 598.307,43 

TOTAL 712.193,69 0,00 712.193,69 106.523,75 605.669,94 

 
 
 
e) Resultat pressupostari de l’exercici. 
 
 
Drets reconeguts nets (+) 1.793.297,63 
Obligacions reconegudes netes (-) 1.973.258,06 
Resultat pressupostari (=) -179.960,43 
Desv.positives de finançament (-) 0,00 
Desv.negatives de finançament (+) 0,00 
Despeses finançades amb romanent de tresoreria (+) 77.012,10 
Resultat pressupostari ajustat (=) -102.948,33 
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f) Romanent de Tresoreria 

 
 

1. Deutors pendents de cobrament (+) 485.375,02 
Del pressupost d'ingressos, exercici corrent 583.285,27 
Del pressupost d'ingressos, exercicis tancats 99.263,90 
D'altres operacions no pressupostaries 2.066,41 
Menys-Saldos dubtós cobrament 63.584,00 
Menys-Ingressos realitzats pendents d'aplicació definitiva 135.656,56 
2. Creditors penedents de pagament (-) 789.576,11 
De pressupost de despeses, exercici corrent 123.442,80 
De pressupost de despeses, exercicis tancats 605.669,94 
De pressupost d'ingressos 0,00 
De recursos d'altres entitats públiques 0,00 
D'operacions no pressupostàries 60.463,37 
Menys-Pagaments realitzats penedents d'aplicació definitiva 0,00 
3. Fons líquids a la Tresoreria (+) 481.214,97 
Romanent de Tresoreria Total (=) 177.013,88 
Romanent de Tresoreria per a despeses amb finançament 
afectat 

0,00 

Romanent de Tresoreria per a despeses generals 177.013,88 
 
 
 

g) Romanent de crèdit totals  
 
 

 1. Compromesos ................................................................ 64.285,70 
 2. No compromesos............................................................ 118.109,48 

 TOTAL ......................................... 182.395,18 
 
 

 Segon.- Iniciar la tramitació administrativa per a formar el Compte 
General de l’Institut Municipal d’Educació (IME)  de l’exercici de 2003. 
 
 Tercer.- Donar compte del present decret i de l’expedient de 
liquidació a l’Ajuntament Ple a la primera sessió que es celebri, de conformitat 
amb allò que disposa l’article 174 de la Llei 39/1988. 
 
 Quart.- Trametre còpia de la liquidació del Pressupost de l’Institut 
Municipal d’Educació a l’Administració de l’Estat i a la Comunitat Autònoma, 
d’acord amb l’article 174.5 de la Llei 39/1988.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Ramon Salabert Parramon, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia 
i Hisenda, per manifestar que hi ha uns ingressos d’1.793.297,63 euros, i les 
despeses han estat d’1.973.258,06 euros, amb un petit dèficit pressupostari 
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de 179.000,- euros que ve bàsicament derivat de la contenció que es va fer de 
la previsió pressupostària de la transferència municipal a l’IME, per evitar que 
tingués superàvit, perquè ens assemblava que és inútil donar a l’Ajuntament 
més ingressos dels que després ell és capaç d’auto regular-se, i la part 
d’increment de la despesa ve una part particular referenciada amb la posta en 
escena d’una escola bressol.  
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que s’abstindran en 
aquest decret, però estan d’acord amb la resta de decrets. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que del Decret es dóna compta al Ple però no es vota. 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 2.5.- Decret núm. 679/04 de data 27 de febrer. 
 
 “Vista la Resolució de la Presidència del Patronat Municipal de 
l’Emissora Ràdio Cornellà número 6/04 de data 26 de febrer de 2004, d’elevar 
a aquesta Alcaldia-Presidència per a la seva aprovació la liquidació del 
Pressupost del Patronat Municipal de l’Emissora Ràdio Cornellà de 2003. 
 
 Atès que la liquidació de despeses i ingressos s’ha elaborat de 
conformitat amb les regles 420, 421, 423, 430, 432 i 433 de la Instrucció de 
Comptabilitat per a l’Administració Local, aprovada per Ordre de 17 de juliol 
de 1990, en relació amb l’article 93 del Reial Decret  500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 De conformitat amb allò que disposa l’article 173 de la Llei 
39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals. 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Aprovar la liquidació del Pressupost del Patronat 
Municipal de l’Emissora Ràdio Cornellà, corresponent a l’exercici de 2003, 
segons el resum següent: 
 
a) Estat de liquidació del Pressupost d’Ingressos, exercici corrent 
 

         Prev.inicial/               Prev.definitiva/        Recaptació líquida/ 
Capitol      Modificacions Drets reconeguts líquids    Pendent de cobrament 

    
I. Impostos directes 0,00 0,00 0,00 

 0,00 0,00 0,00 
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II. Impostos indirectes 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

III. Taxes i altres ingressos 62.106,00 62.106,00 64.953,94 
 0,00 64.953,94 0,00 

IV. Transferències corrents 124.600,00 124.600,00 124.588,00 
 0,00 124.588,00 0,00 

V. Ingressos patrimonials 600,00 600,00 624,47 
 0,00 624,47 0,00 

Total operacions corrents 187.306,00 187.306,00 190.166,41 
 0,00 190.166,41 0,00 

VI. Alienació d'inversions 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

VII. Transferències de capital 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

Total operacions de capital 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

VIII. Actius financers 0,00 7.296,15 0,00 
 7.296,15 0,00 0,00 

IX. Passius financers 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

Total operacions financeres 0,00 7.296,15 0,00 
 7.296,15 0,00 0,00 

TOTAL PRESSUPOST 187.306,00 194.602,15 190.166,41 
 7.296,15 190.166,41 0,00 

 
 
 
b)  Estat de liquidació del Pressupost de Despeses, exercici corrent: 
 
 

 Crèdit inicial/ Crèdit definitiu/ Pagaments líquids/ 
Capitol Modificacions Oblig.reconegudes líquides Pendent de pagament 

    
I. Despeses de personal 150.611,00 145.111,00 137.295,64 

 -5.500,00 139.918,51 2.622,87 
II. Despeses en béns i serveis 36.695,00 49.491,15 45.969,63 

 12.796,15 46.783,90 814,27 
III. Despeses financeres 0,00 0,00 0,00 

 0,00 0,00 0,00 
IV. Transferències corrents 0,00 0,00 0,00 

 0,00 0,00 0,00 

Total operacions corrents 187.306,00 194.602,15 183.265,27 
 7.296,15 186.702,41 3.437,14 

VI. Inversions reals 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

VII. Transferències de capital 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

Total operacions de capital 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

VIII. Actius financers 0,00 0,00 0,00 
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 0,00 0,00 0,00 
IX. Passius financers 0,00 0,00 0,00 

 0,00 0,00 0,00 

Total operacions financeres 0,00 0,00 0,00 
 0,00 0,00 0,00 

TOTAL PRESSUPOST 187.306,00 194.602,15 183.265,27 
 7.296,15 186.702,41 3.437,14 

 
 
 
c) Estat de liquidació del Pressupost d’Ingressos, exercicis tancats: 
 
 

 Saldo Modificacions i Drets   Pendent de 
Exercici inicial anul.lacions reconeguts nets Recaptació cobrament 

      
 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

TOTAL 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

 
 
 
d) Estat de liquidació del Pressupost de Despeses, exercicis tancats: 
 
 

 Saldo  Oblig.i pagaments  Pendent de 
Exercici inicial Modificacions ordenats nets Pagaments pagament 

      
2000 336,05 0,00 336,05 0,00 336,05 
2002 7.108,30 0,00 7.108,30 3.737,75 3.370,55 

TOTAL 7.444,35 0,00 7.444,35 3.737,75 3.706,60 

 
 
 
e) Resultat pressupostari de l’exercici. 
 
 
Drets reconeguts nets (+) 190.166,41 
Obligacions reconegudes netes (-) 186.702,41 
Resultat pressupostari (=) 3.464,00 
Desv.positives de finançament (-) 0,00 
Desv.negatives de finançament (+) 0,00 
Despeses finançades amb romanent de tresoreria (+) 7.293,64 
Resultat pressupostari ajustat (=) 10.757,64 
 
f) Romanent de Tresoreria. 
 
1. Deutors pendents de cobrament (+) 378,19 
Del pressupost d'ingressos, exercici corrent 0,00 
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Del pressupost d'ingressos, exercicis tancats 0,00 
D'altres operacions no pressupostaries 378,19 
menys-Saldos dubtós cobrament 0,00 
menys-Ingressos realitzats pendents d'aplicació 
definitiva 

0,00 

2. Creditors penedents de pagament (-) 15.350,43 
De pressupost de despeses, exercici corrent 3.437,14 
De pressupost de despeses, exercicis tancats 3.706,60 
De pressupost d'ingressos 0,00 
De recursos d'altres entitats públiques 0,00 
D'operacions no pressupostàries 8.206,69 
menys-Pagaments realitzats penedents d'aplicació 
definitiva 

0,00 

3. Fons líquids a la Tresoreria (+) 35.190,59 
Romanent de Tresoreria Total (=) 20.218,35 
Romanent de Tresoreria per a despeses amb 
finançament afectat 

0,00 

Romanent de Tresoreria per a despeses generals 20.218,35 
 
 
 Segon.- Iniciar la tramitació administrativa per a formar el Compte 
General del Patronat Municipal de l’Emissora Ràdio Cornellà de l’exercici de 
2003. 
 
 Tercer.- Donar compte del present decret i de l’expedient de 
liquidació a l’Ajuntament Ple a la primera sessió que es celebri, de conformitat 
amb allò que disposa l’article 174 de la Llei 39/1988. 
 
 Quart.- Trametre còpia de la liquidació del pressupost del Patronat 
Municipal de l’Emissora Ràdio Cornellà a l’Administració de l’Estat i a la 
Comunitat Autònoma, d’acord amb l’article 174.5 de la Llei 39/1988.” 
 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Ramon Salabert Parramon, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia 
i Hisenda, per manifestar que han hagut uns ingressos de 190.166,41 euros, i 
unes despeses de 186.000,- que ha deixat un petit superàvit que pràcticament 
el podríem considerar d’equilibri pressupostari de 3.464,- euros.  
 
 Això serien els resultats de tancament comptable dels diferents 
organismes de l’Ajuntament. 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 2.6.- Decret núm. 787/04 de data 5 de març.  
 
 “Atès que per acord plenari de 29 de juny de 1992, aquest 
Ajuntament va aprovar la constitució del Consell Assessor de la Gent Gran de 
Cornellà de Llobregat, com a òrgan sectorial de participació de caràcter 
permanent i competències de caire informatiu però no resolutiu, i com a 
instrument de participació ciutadana en aquelles qüestions referides a la 
problemàtica social de la gent gran de la ciutat.  
 
 Atès que un cop celebrades les Eleccions Locals convocades 
mitjançant Reial Decret 374/2003, de 31 de març, i constituït el nou 
Ajuntament el passat dia 14 de juny, es fa necessari procedir, en compliment 
de l'article 5 del Reglament Orgànic del Consell Assessor de la Gent Gran, a la 
renovació dels membres del Ple del Consell. 
 
 Atès que segons disposa l'article 7 de l'esmentat Reglament Orgànic, 
els membres del Ple del Consell seran nomenats per l'Alcalde, mitjançant 
l'oportú decret, a proposta del Grups Polítics Municipals i de les Entitats del 
Sector. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, i a la vista de les propostes efectuades pels Grups 
Polítics Municipals i per les entitats ciutadanes afectades, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Designar als membres que juntament amb aquesta 
Alcaldia com a president nat del Consell Assessor de la Gent Gran de Cornellà 
de Llobregat, integren el Ple d’aquest, d’acord amb el detall següent: 
 
 
1. VICE-PRESIDENTA 
 
Senyora:   Enriqueta Pardo Lanuza 
 
 
2. VOCALS 
 
2.1. Per part dels Grups Polítics Municipals: 
 
- Per part del PSC (PSC-PSOE)-PM:                                   
 
Titular:   Juan Oliva Carrasco 
Suplent:  Antonio Rodas Carrera 
 
- Per part d’ICV-EA-EPM: 
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Titular:  Josep Porcel Bueno 
Suplent:  Francisco Ruiz Acevedo 
 
- Per part del PP: 
 
Titular:  M. Isabel Espinosa Fernández 
Suplent:  M. José Díaz Algarín 
 
- Per part de ERC-AM: 
 
Titular:  Joan Vicente Martí 
Suplent:  Manuel Escalé Sabata 
 
- Per part de CIU: 
 
Titular:  Carme Jansa Goñi 
Suplent:  Rosa Artís Villena 
 
 
2.2. Per part de les Entitats Ciutadanes: 
 
- Casal Gent Gran Sant Ildefons 
 
Titular:  Eduard Salvador Gascón 
Suplent:  Blas Payá Aparicio 
 
- Associació Familiars Alzheimer Baix Llobregat 
 
Titular:  Montserrat Torres Moragas 
 
- Casal de Gent Gran de Cornellà Riera 
 
Titular:  Francesc Cantos Martín 
Suplent:  Juan Cabrerizo Fernández 
 
- Associació per a la defensa de la Gent Gran Cornellà (ADEGGCO) 
 
Titular:  José Fernández Rivas 
Suplent:  Francisco Jaén García 
 
- Sindicato de Pensionistas y Jubilados CCOO 
 
Titular:  Pedro Cano Venda 
Suplent:  Juan Granadal Alcaide 
 
- Sindicato de Jubilados y Pensionistas de la UGT 
 
Titular:  Rafael Uréndez Izquierdo 
Suplent:  Manuel Ascanio Navas 
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- Associació de Pensionistes y Jubilats Fontsanta-Fatjó 
 
Titular:  Catalina Pidelaserra Llach 
Suplent:  Esperanza Capdevila Zafra 
 
- Associació La Gavarra de Gent Gran de Cornellà  
  Casal Jaume Nualart 
 
Titular:  Joan Aguilar Bartual 
Suplent:  Antonio Romera Teruel 
 
- Asociación de Jubilados y Pensionistas Almeda 
 
Titular:  Pedro López Alonso 
Suplent:  Evangelina González Martín 
 
- Associació Gent Gran de Cornellà Centre 
 
Titular:  José Bea Domingo 
Suplent:  Francisco Caparrós Cañadas 
 
- Federación de Asociaciones de Vecinos de Cornellà 
 
Titular:  Luis Barquero Paquico 
Suplent:  Francisco Carrasco López 
 
 
 Segon.- Designar al senyor Vicenç Bellver Gisbert, Tècnic de la Gent 
Gran, com a Secretari del Consell Assessor de la Gent Gran de Cornellà de 
Llobregat, amb les funcions atribuïdes a aquest càrrec per l’article 11 del seu 
Reglament Orgànic. 
 
 Tercer.- Comunicar aquests nomenaments al Departament de Salut 
Pública,  Consum i Benestar Social, així com a les persones interessades, als 
efectes escaients. 
 
 Quart.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquesta resolució, en 
la sessió extraordinària que es convoqui, en compliment del que preveu 
l'article 22 del ROM, en concordança amb l’article 38, del Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 2.7.- Decret núm. 975/04 de data 15 de març. 
 
 “Aquesta Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 26 de novembre 
de 2003, amb el número 6557/03, i com a conseqüència de la nova 
organització derivada de la Corporació sorgida  de les Eleccions Municipals 
que varen tenir lloc el dia 14 de juny anterior, va designar els membres 
integrants del Ple del Consell Municipal de la Cultura, modificat posteriorment 
per Decrets de l’Alcaldia números 445/04, de 9 de febrer i 644/04, de 25 de 
febrer. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la Regidora Delegada de Cultura 
Cooperació i Solidaritat de data 1 de març d’enguany, es sol·licita  la inclusió 
de Vocals, titular i suplent, en el Consell  Municipal de la Cultura, del 
representant de la Casa Cultural y Recreativa Castilla-La Mancha 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 6557/03, de 26 de 
novembre, en el sentit d’incloure com a  Vocals, titular i  suplent, del Ple del 
Consell Municipal de la Cultura de Cornellà de Llobregat, en representació de 
la Casa Cultural y Recreativa Castilla-La Mancha, als senyors, Francisco Lobo 
Jiménez i Miguel Martínez Arias,  respectivament. 
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament de Cultura 
d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-presidenta i Secretari del 
Consell Municipal de la Cultura, i a les persones interessades, als efectes 
escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PRESIDÈNCIA, 
INTERIOR I  COMERÇ 
 
 
 3.- Restar assabentats de la resolució de 17 de febrer 
d’enguany, de la Delegada Territorial del Departament d’Ensenyament al 
Baix Llobregat i Anoia, en què es resol autoritzar la desafectació d’un 
espai de 1170m2. del CEIP Suris. 
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 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord del Ple Municipal de data 27 de març de 2003, pel qual 
s’acordava iniciar expedient de desafectació del CEIP Suris, d’aquesta ciutat,  i 
es sol·licitava al Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya 
la desafectació de l’esmentat centre escolar. 
 
 Vist l’acord del Ple Municipal de data 25 de setembre de 2003, pel 
qual es rectificava la superfície a desafectar.  
 
 Atès que mitjançant resolució de 17 de  febrer  de 2004 de la 
delegada territorial del Departament d’Ensenyament al Baix Llobregat i Anoia 
es resol “Autoritzar la desafectació d’un espai de 1.170 m2 del CEIP Suris, al 
terme municipal de Cornellà de Llobregat, amb les següents afrontacions: al 
nord, amb el carrer Terra Alta; al sud, amb el pati del CEIP Suris; a l’oest, 
amb el carrer Fererica Montseny i a l’est, amb l’edifici de l’escola a través d’un 
espai-pas”. 
  
 Atès que l’establert als articles 25, 49 i 50 del Reglament de 
Patrimoni dels Ens Locals, així com el Decret 212/1994 de 26 de juliol, que 
regula el procediment d’autorització prèvia a la desafectació d’edificis públics 
escolars. 
 
 El Ponent de la Comissió  de Presidència, Interior i Comerç, proposa 
al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels presents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Restar assabentats de la resolució de  17 de febrer   de 
2004 de la delegada territorial del Departament d’Ensenyament al Baix 
Llobregat i Anoia en que  es resol “Autoritzar la desafectació d’un espai de 
1.170 m2 del CEIP Suris, al terme municipal de Cornellà de Llobregat, amb les 
següents afrontacions: al nord, amb el carrer Terra Alta; al sud, amb el pati 
del CEIP Suris; a l’oest, amb el carrer Fererica Montseny i a l’est, amb l’edifici 
de l’escola a través d’un espai-pas”. 
 
 Segon.- Comunicar el present acord a l’Institut Municipal 
d’Educació (IME), als Departaments de Via Pública, Manteniment i Serveis, i 
Edificis Municipals.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, es fa una 
explicació del dictamen, manifestant que aquest és l’últim pas en el procés de  
desafectació i, per tant, a partir d’aquest moment s’inicia el procediment per 
fer un projecte d’escola bressol al barri Fontsanta i tirar endavant el projecte 
que estava previst dintre del Pla d’actuació Municipal.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis 
Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 4.- Modificar el contracte de recollida d’escombraries, neteja 
viària i clavegueram adjudicat a la Unió Temporal d’Empreses 
Sanejament Cornellà, ampliant el servei amb la recollida de paper/cartró, 
envasos, vidre i punts de difícil accés i moviment de contenidors, així 
com neteja, reparació i manteniment de contenidors. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta del Departament de Via Pública, Manteniment i 
Serveis d’ampliació del contracte de recollida d’escombraries, neteja viària i 
clavegueram amb el servei de recollida de paper/cartró, envasos, vidre, punts 
de difícil accés i moviment de contenidors, així com neteja reparació i 
manteniment de contenidors. 
 
 Vistos els articles 163 i 59  del text refós de la Llei de Contractes de 
les Administracions Públiques dels que resulta la possibilitat legal de 
modificar el contracte per raons d’interès públic. 
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 Vist l’informe emès al respecte per l’enginyer cap de serveis al qual 
exposa la necessitat d’ampliar el contracte de recollida d’escombreries, neteja 
viària i clavegueram amb el servei de recollida de paper/cartró, envasos, i 
recollida de vidre, punts de difícil accés i moviment de contenidors, així com 
neteja reparació i manteniment de contenidors amb efectes de l’1 de gener de 
2004. 
 
 Vista la conformitat de l’empresa Unió Temporal d’empreses 
Sanejament Cornellà adjudicatària del contracte de recollida d’escombreries, 
neteja viària i clavegueram  a assumir la modificació proposada i així mateix 
l’informe emès al respecte pel Cap del Departament de Contractació i 
Secretaria General. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i 
Comerç,  proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Modificar el contracte de recollida d’escombraries, neteja 
viària i clavegueram adjudicat a la Unió Temporal d’Empeses Sanejament 
Cornellà, ampliant el servei amb la recollida de paper/cartró, envasos, vidre i 
punts de difícil accés i moviment de contenidors, així com neteja, reparació i 
manteniment de contenidors.  
 
 Segon.- La modificació un increment de 242.487,85.- euros/any 
IVA inclòs amb preus d’origen amb efectes 1 de gener de 2004.  
 
 Tercer.- Autoritzar la despesa amb aplicació a l’exercici  i per 
l’import següent:  
 
 2004  12 442A0 22719   229.413,71 Euros 
 
 Quart.- Ampliar la garantia definitiva en 9.176,55 euros de 
conformitat a l’article 42 del Text Refós de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques. 
 
 Cinquè.- Establir que en relació a la recollida selectiva de vidre 
mensualment, es presentaran a l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, 
documents resum dels quilos recollits en les diferents fraccions selectives 
,entre elles el vidre, amb còpia dels albarans d’entrada als recuperadors 
autoritzats. Al final de cada any, es farà una liquidació dels ingressos-costos 
originats durant l’any, ingressant a l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat si 
ha existit superàvit en la gestió del vidre i assumint l’empresa concessionària 
UTE Sanejament Cornellà, el possible dèficit que pogués existir en la gestió de 
la recollida selectiva del vidre. 
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 Sisè.- Formalitzar aquesta modificació en document administratiu 
de conformitat al que disposen els articles 54 i 101 del Text Refòs de la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques facultant al Tinent d’Alcalde de 
Presidència, Interior i Comerç als expressats efectes.. 
 
 Setè.- Comunicar les dades relatives a l’adjudicació d’aquest 
contracte al Registre Públic de Contractes de la Junta Consultiva de 
Contractació Administrativa en el termini dels tres mesos següents a la seva 
formalització, de conformitat amb allò que preveuen els articles 58, 93 i 118 
del Real Decret 2/2000 de 16 de juny mitjançant el qual s’aprova el text refòs 
de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques. 
 
 Vuitè.- Comunicar a Unió Temporal d’Empreses Sanejament 
Cornellà, al departament de Via Pública, Manteniment i Serveis i a la 
Intervenció Municipal.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, es fa una 
explicació del dictamen, manifestant que aquesta recollida fins el dia 31 de 
desembre la feia l’Entitat del Medi Ambient, que va comunicar a tots els 
ajuntaments que formem part d’ella que a partir del dia 1 de gener no ho 
farien, i que, per tant, ho tenim que fer amb els nostres mitjans. 
 
 Per tant, el que es fa és una ampliació de l’actual contracte per fer 
la recollida del paper cartró, d’envasos de vidre, la neteja i reparació del 
manteniment dels contenidors i la recollida d’aquests. 
 
 És un contracte que puja 242.487,85 euros, i haig de recordar que 
això de totes formes ve compensat després per l’Entitat i, per tant, és un 
equilibri pressupostari entre el que ingressem de l’Entitat i la despesa que fa 
l’Ajuntament. 
 
 Aquesta modificació del contracte acaba el mes d’octubre o 
novembre –no ho recordo- i, per tant, s’haurà d’incorporar tot també al nou 
contracte que surti en el futur sobre la recollida d’escombraries, neteja viària i 
clavegueram. 
 
 A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal del PP,  
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar  que votaran en contra 
per dos motius: primer, perquè hem sol·licitat el contracte i no el tenim, i, 
segon, perquè creiem que aquesta empresa –ho venim dient reiteradament- no 
compleix bé, i, per tant, no ens sembla adequat donar-li més competències. 
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 Crec que hi ha vàries intervencions meves en les que he denunciat  
la manera en què estan els contenidors, la brutícia que hi ha al voltant d’ells, 
fins i tot rates,  els carrers i les voreres, tot el que és al voltant d’ells “brilla por 
la ausencia” la neteja, i això fa molt de temps, o sigui que no és una cosa 
puntual sinó que és habitual, i per tant, penso que és una empresa que no 
compleix amb el que ha de complir.   
 
 Novament intervé el Sr. Balmón, per manifestar que per un 
procediment ràpid, perquè no hi havia cap altre sentit, hem fet aquesta 
ampliació, i no hi ha cap altre motiu. 
 
 També dir que evidentment nosaltres respecte al tema que vostè 
comenta, creiem que l’empresa funciona bé, evidentment amb totes les 
dificultats que tenen els temes que hem comentat, per tant, quan es parla del 
nou plec, possiblement s’hauran d’ajustar certes mesures per poder millorar 
aquest servei. També al seu moment es van prendre actuacions de cara a 
millorar el servei que vostè comentava.  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis 
Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 5.- Aprovar l’adhesió  al Protocol General de la Xarxa Barcelona 
de Municipis de Qualitat 2004-2007. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord adoptat pel Ple de la Diputació de Barcelona, en la 
sessió de 29 de gener d’enguany, pel qual s’aprova el Protocol  General de la 
Xarxa Barcelona Municipis de Qualitat 2004-2007, que té per objecte 
l’articulació de noves formes de treballar en el territori, basades en un 
concepte modern d’administració, dialogant, negociador, flexible i concertador, 
que permeti assolir amb la màxima qualitat i eficiència els objectius de la 
cohesió social i territorial, la sostenibilitat, el desenvolupament social i 
econòmic i el reforçament de la dimensió cívica i democràtica dels pobles i 
municipis de la província, 
 
 Atesa la valoració positiva  de les accions realitzades dins del marc 
del protocol signat amb l’esmentat organisme pel període 2000-2003, que va 
significar l’inici d’un nou model de relació entre la Diputació de Barcelona i els 
ens locals de la província, 
 
 Atès que segueix sent d’interès per aquest Municipi adherir-se a 
l’esmentada Xarxa, subscrivint l’esmentat Protocol, com a instrument  legal 
idoni que permet establir pautes d’orientació en qüestions d’interès comú, a 
partir de les quals es poden desplegar un conjunt d’accions  de cooperació 
entre ambdues Administracions destinades a fomentar polítiques públiques de 
qualitat i impulsar el treball en Xarxa.  
 
 Atès també que cal aprovar l’àmbit d’actuacions en les que 
l’Ajuntament vol tenir accés a subvencions en virtut de l’esmentat protocol, 
per tal de que siguin donats d’alta al Registre de necessitats de l’esmentada 
Xarxa. 
 
 Atès el que preveu l’article 4 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre 
de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Comú, 
en concordança amb l’article 55 d) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora 
de les Bases de Règim Local i demés legislació aplicable. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i 
Comerç, sotmet a la consideració del Ple Municipal l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Adherir-se al Protocol General Xarxa Barcelona Municipis 
de Qualitat 2004-2007, aprovat per la Diputació de Barcelona en sessió 
plenària celebrada el passat 29 de gener. 
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 Segon.- Facultar al Tinent d’Alcalde de Presidència, Interior i 
Comerç de d’aquest Ajuntament, senyor Antonio Balmón Arévalo, perquè 
procedeixi a la formalització del present acord i al seu desplegament. 
 
 Tercer.- Aprovar la fitxa resum d’àmbits d’actuació que 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat vol participar durant el període 2004-
2007 dins del marc de l’esmentat protocol de col·laboració, que s’adjunta com 
ANNEX I al present acord i forma part integrant del mateix. 
 
 Quart.- Sol·licitar la col·laboració de l’esmentat organisme en els 
diferents àmbits i programes que es fa referència en el  punt anterior. 
 
 Cinquè.- Comunicar aquest acord a la Diputació de Barcelona, 
mitjançant certificació acreditativa; formalitzant així l’adhesió d’aquest 
municipi a l’esmentat Protocol. 
 
 Sisè.- Comunicar aquest acord a les Mancomunitats i Consorcis de 
les que formi part aquesta Entitat, així com a les Empreses públiques 
municipals, EMDUCSA, PRECSA I TECSALSA, i als Organismes Autònoms 
Institut Municipal d’Educació i Patronat de l’Emissora de Radio Cornellà, 
acompanyat de la informació necessària perquè aquests puguin realitzar la 
corresponent adhesió, els quals, en virtut d’aquest acord queden 
expressament autoritzats per poder-la formalitzar.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, es fa una 
explicació del dictamen, manifestant que la Diputació de Barcelona promou 
tot un conjunt d’accions de cooperació amb els ajuntaments de la província 
per a millorar la qualitat de vida i afavorir l’accés igualitari a la Societat del 
Coneixement i establir un marc de col·laboració i suport a diferents eixos 
d’actuació relacionats amb l’activitat municipal. 
 
 És un marc global i per això és una adhesió la qual s’aniran afegint 
després la resta d’àrees en funció dels programes que en aquests moments 
tenim amb la Diputació de Barcelona, tant pel que fa referència a l’àmbit de 
l’àrea de Serveis a la Persona com els que fan referència a les actuacions que 
farem en el futur en temes de via pública i urbanisme. 
 
 Ara el que fem formalment és aprovar l’adhesió a aquest programa i 
després les diferents àrees aniran realitzant les actuacions pertinents per anar 
de forma bilateral establint aquestes col·laboracions amb la Diputació de 
Barcelona.      
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis 
Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 6.- Aprovar provisionalment la modificació de les Ordenances 
Fiscals números 23, 24 i 26.  
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta de  la Directora de l’Institut Municipal 
d’Educació, sobre la conveniència de  modificar  les Ordenances Fiscals 
reguladores  de les Taxes que tot seguit s’indiquen, les quals  han d’entrar en 
vigor el proper dia 1 de setembre: 
 
NÚM. TAXA 
 
 23 Prestació de Serveis a les Escoles Bressol. 
 24 Prestació de serveis a les Escoles Municipals  d’Ensenyaments Especials. 
 26 Prestació de serveis a l’Escola d’Educació Especial de Can Mercader. 
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 Atès el que disposen els articles 178.1 del Decret Legislatiu 2/2003, 
de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya, en concordança amb el 49 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases de règim local, així com l’article 17 del Real Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, relatius al procediment a seguir en 
l’aprovació d’ordenances fiscals per les Corporacions Locals,  
 
 Atès el que disposa l’article 123 apartats  1.d) i 2 segon paràgraf, de 
l’esmentada Llei 7/1985, introduït en virtut de la Llei 57/2003, de 16 de 
desembre, de mesures per a la modernització del govern local, sobre 
l’aprovació i  modificació de les ordenances pel ple municipal en municipis de 
gran població, 
 
 Per tot això, com a President de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, proposo al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar provisionalment la modificació de les Ordenances 
Fiscals  que a continuació s’especifiquen, de conformitat  amb l’annex del 
present acord: 
 
NÚM. TAXA 
 
23 Prestació de Serveis a les Escoles Bressol. 
24 Prestació de serveis a les Escoles Municipals  d’Ensenyaments Especials. 
26 Prestació de serveis a l’Escola d’Educació Especial de Can Mercader. 
 
 Segon.- Exposar l’acord precedent al tauló d’Anuncis d’aquest 
Ajuntament, durant trenta dies, comptats a partir de l’endemà de la publicació 
del corresponent anunci en el Butlletí Oficial de la Província i en un diari de 
gran difusió de la província. 
 
 Dins d’aquest termini els interessats podran examinar l’expedient i 
presentar les reclamacions i suggeriments que estimin oportuns. 
 
 Tercer.- Disposar que, en el supòsit que no es presenti cap 
reclamació en l’esmentat termini d’exposició pública, l’acord adoptat 
d’aprovació provisional s’entengui com a definitiu. 
 
 Quart.- Disposar, així mateix, que l’acord definitiu, incloent el 
provisional, elevat automàticament a aquesta categoria, es publiqui en el 
Butlletí Oficial de la Província i que posteriorment entri en vigor  el dia 1 de 
setembre de 2004.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Ramon Salabert Parramon, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda, es fa 
una explicació del dictamen  manifestant que són tres Ordenances Fiscals 
relatives a l’Institut Municipal d’Educació. Com tots sabeu, el règim 
pressupostari municipal es regeix amb un funcionament de gener a desembre, 
però, en canvi, les matrícules o les actuacions en les escoles de l’Institut 
Municipal d’Educació van d’octubre a juny, i, per tant, perquè això quadri 
dintre del que és el procés d’Ordenances Fiscals, cal modificar les taxes en 
aquest procés en aquest moment que estem ara. 
 
 Hi ha modificacions de tres taxes en particular. La taxa 23, 24 i 26. 
La taxa 23 fa referència a la prestació de serveis a les escoles bressol. La taxa 
24 a la prestació de serveis a l’escoles municipals d’ensenyaments especials 
que bàsicament és l’Escola de Música, i la taxa 26 a la prestació de serveis a 
l’Escola d’Educació Especial de Can Mercader. 
 
 Traduït això en modificacions quantitatives, -perquè les altres les 
coneixeu, ja les vaig traslladar a la Comissió Informativa- la que fa referència a 
les escoles bressol, la quota professional dels serveis educatius té una variació 
del 3,11%, i la quota del servei menjador té un increment del 4,69% derivat 
també no sols de l’increment de preus al consum, sinó també del que ens han 
traslladat de costos addicionals a la sub contracta dels serveis de menjador. 
 
 Quant a l’Escola de Música, tot el que fa referència a la quota de 
serveis educacionals està en torn al 3,04%, i el que fa referència a les quotes 
de material, al 3,14%. 
 
 Quant a l’Escola Municipal d’Ensenyaments Especials de Can 
Mercader, hi ha un increment del 3,12% en serveis generals i un 4,55% en el 
tema de centres de primària públics. 
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per preguntar si aquests augments 
serien a partir del setembre del 2004, contestant el Sr. Salabert 
afirmativament. 
 
 Continua amb l’ús de la paraula el Sr. Artís per preguntar, si 
s’apliquen sobre l’increment que s’ha fet aquest any. A les Ordenances Fiscals 
del 2004, hi ha hagut un increment del 4%, i ara, a partir del setembre se li 
aplicaria el 3,11 més el 4,64, llavors quan s’aprovessin les ordenances del 
2005, es tornaria a augmentar, no?. 
 
 Pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que no perquè està amb recursos. Continua el Sr. Artís 
preguntant, si aquests no es toquen quan s’aproven les del 2005, al gener?. 
Contesta el Sr. Alcalde que per això s’aproven ara, perquè van per cursos 
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escolars, i es tracta de què ara la gent quan fa la matrícula sàpiga el que 
haurà de pagar i, per tant, la gent ara està pagant el mateix que pagava al 
setembre. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP, 
senyor Manuel Jesús Casado Ruiz, per manifestar que ells votaran en contra 
perquè, en principi, no estan d’acord amb la pujada en el tema del menjador, 
ja que el 4,5% creiem que està bastant per sobre de l’IPC. 
 
 Quant als requisits econòmics per a les bonificacions a les que es 
puguin acollir, em sembla que són massa duus, ja que són unes bonificacions 
que estan més per la galeria que no per a que tinguin un efecte real, perquè no 
trobem que la ciutadania realment pugui acollir-se a aquestes bonificacions. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis 
Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
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 7.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
7/2004 del pressupost de l’Ajuntament, mitjançant crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit amb càrrec al romanent de Tresoreria i transferència 
de crèdit. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la impossibilitat de traspassar determinats saldos de 
l’exercici 2003 al present pressupost mitjançant l’expedient d’incorporació de 
crèdits, per un import total de 990.645,94 euros, es proposa la modificació de 
crèdit per crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec al romanent de 
tresoreria. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdit del Departament de 
Cooperació i Solidaritat, per crèdit extraordinari amb càrrec al romanent de 
tresoreria i  a baixes per anul.lació de despeses, motivada per la necessitat de 
crear diverses partides de subvencions concedides, per un import total de  
169.765,35 euros. 
 
 Vist l’escrit del Cap del Departament de Patrimoni Cultural, Històric 
i Biblioteques, el qual sol.licita la creació d’una partida pressupostària amb 
motiu de les “IV Jornades de Patrimoni Cultural Comarcal, per crèdit 
extraordinari amb càrrec a baixes per anul·lació de despeses, per un import de 
601,01 euros. 
 
 Vist l’escrit de la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona, al qual es comunica l’import de l’aportació al Pla 
d’Inversions 2004-2007 corresponent a l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
Vist que la partida no disposa de crèdit suficient, cal suplementar-la per un 
import de 1.585,75 euros.  
 
 Vistes les propostes de modificació de crèdits del Departament de 
Contractació i Patrimoni,  per suplement de crèdit i crèdit extraordinari amb 
càrrec al romanent de tresoreria, motivada per la necessitat d’imputar les 
diferències derivades del rebut  de Recàrrec Metropolità de l’arrendament del 
local situat al carrer Torres i Bages, 2-4, i per la necessitat de dotar al 
Departament d’Urbanisme de mobiliari, fotocopiadora i fax, per un import 
total de 12.070 euros. 
 
 Vist que cal incrementar la dotació de la partida “Consorci 
Normalització Lingüística” amb càrrec al Romanent de Tresoreria motivada per 
la reducció que es va fer a la modificació de crèdit núm.01/04  per import de 
30.050,61 euros. 
 
 Vistes les propostes de modificació de crèdits de l’Àrea de Via 
Pública, Manteniment i Serveis, per crèdit extraordinari amb càrrec al 
Romanent de Tresoreria i transferència entre partides, per un import total de 
41.928 euros. 
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 Vista la necessitat de concedir crèdits extraordinaris per tal de 
reconèixer crèdits d’exercicis tancats, no reconeguts en el seu moment, per als 
quals no existeix dotació adequada o suficient al vigent Pressupost, de les 
Àrees de Presidència; Via Pública, Manteniment i Serveis; Interior, Comerç i 
Comunicació; Salut Pública, Consum i Benestar Social; Educació, Relacions 
Ciutadanes i Societat del Coneixement; Urbanisme, Habitatge i 
Infrastructures; Cultura i Cooperació i Solidaritat; Planificació, Economia i 
Hisenda; i Esports i Joventut, per un import total de 110.340,26 euros. 
 
 Atès que, segons es recull a l’art. 6.3 de les Bases d’Execució del 
vigent Pressupost General, el pressupost de l’Ajuntament presenta unas 
necessitats de finançament de 8.863.474,00 euros, el que suposa una situació 
de desequilibri en termes de l’art. 3.2 de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, 
General d’Estabilitat Pressupostària. 
 
 Atès que l’art. 22 d’aquesta Llei obliga a l’Ajuntament a elaborar un 
pla econòmic-financer per a la correcció d’aquest desequilibri, en el termini de 
3 mesos des de l’aprovació del Pressupost que es va produir de forma 
definitiva, pel trancurs dels 15 dies d’exposició pública de l’aprovació inicial 
del Pressupost, el 19 de gener de 2004. 
 
 Atès que el Romanent Líquid de Tresoreria per a despeses generals 
de l’exercici 2003, segons la liquidació del Pressupost de l’Ajuntament de 2003 
aprovada per Decret d’Alcaldia núm. 677/04 de 27 de febrer, és de 
34.522.063,20 euros. 
 
 Atès, per tant, que es pot restablir la situació d’equilibri en el 
Pressupost de l’Ajuntament de 2004, segons el Pla econòmic-financer que 
s’adjunta, aplicant part del Romanent Líquid de Tresoreria per a despeses 
generals de l’exercici 2003 a cobrir les necessitats de finançament esmentades 
de 8.863.474,00 euros, reduint la previssió d’ingressos per operacions de 
crèdit en la mateixa quantia. 
 
 Atès el que disposa l’article 158 de la Llei 39/1988 i 35, 36 i 37 del 
R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableixen els articles 12 i 14 de les Bases d’Execució 
del Pressupost per a l’any 2004. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l’esmentada Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
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ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 7/2004 per 
transferències entre partides, crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb 
càrrec al Romanent de Tresoreria i baixes per anul.lació de despeses, i, que es 
proposa, segons el següent detall i resum per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

01.111A0.2300001 DIETES I DESPLAÇAMENTS REGIDORS (CR) 0,00 274,50 0,00 274,50

01.111B0.2200003 MAT.OFICINA NO INV./ALCALDIA (CR) 0,00 34,43 0,00 34,43

01.111B0.2260103 DESP.FUNCIONAMENT/ALCALDIA (CR) 0,00 4.431,16 0,00 4.431,16

02.315P1.2260508 ACTIVITATS/CENTRE INF.DONA (CR) 0,00 3.832,88 0,00 3.832,88

11.222A0.21402 REPARACIO VEHICLES/POL.MPAL.(CR) 0,00 4.049,64 0,00 4.049,64

11.222A0.2200002 MAT.OFICINA NO INV./POLICIA M.(CR) 0,00 464,80 0,00 464,80

11.222A0.2200202 MAT.INFORMATIC NO INV./POLICIA M.(CR) 0,00 278,78 0,00 278,78

11.222B0.22707 C.P.S./SEGURETAT (CR) 0,00 28.919,96 0,00 28.919,96

12.431B0.21306 REPARACIÓ ASCENSORS (CR) 0,00 291,21 0,00 291,21

12.431B0.22728 C.P.S./MANTENIMENT ASCENSOR (CR) 0,00 1.949,31 0,00 1.949,31

12.432C0.46501 C.CCAL.BAIX LLOB./GESTIO INFRAS.ELECT. 0,00 6.000,00 0,00 6.000,00

12.432C0.6110202 ENLLUMENAT PUBLIC (CR) 0,00 3.816,93 0,00 3.816,93

13.431B0.21200 CONSERV. I REPARACIÓ EDIFICIS 289.975,00 0,00 20.000,00 269.975,00

13.431B0.21201 CONSERV.I REPARACIÓ EDIFICIS (CR) 0,00 176,19 0,00 176,19

13.431B0.2211004 SUBM. MATERIAL EDIFICIS (CR) 0,00 8.636,69 0,00 8.636,69

13.431B1.2210802 PRODUCTES NETEJA (CR) 0,00 484,50 0,00 484,50

13.432E0.2200002 MAT.OFICINA NO INV./MANTENIM.(CR) 0,00 719,92 0,00 719,92

13.432E0.2210302 COMBUSTIBLE/MANTENIMENT (CR) 0,00 189,87 0,00 189,87

13.452C0.21305 CONS. I REP. INSTAL. ESPORTIVES (CR) 0,00 6.918,19 0,00 6.918,19

13.511A0.21000 REPARACIO VIES PÚBLIQUES 115.120,00 20.000,00 0,00 135.120,00

13.511A0.21003 REPARACIÓ VIES PÚBLIQUES (CR) 0,00 6.421,22 0,00 6.421,22

14.422B1.6320111 REFORMES COL.LEGIS 0,00 13.065,43 0,00 13.065,43

14.431A0.6320102 REFORMES EDIFICIS MUNICIPALS 192.137,00 65.283,46 0,00 257.420,46

14.431A0.6320306 REF.EDIFICIS CEDITS ENTITATS (CR) 0,00 2.662,86 0,00 2.662,86

14.432B0.6110413 REMODELACIÓ CARRERS I PLACES 258.222,00 59.868,68 0,00 318.090,68

14.432B1.22707 ASSISTÈNCIA TÉCNICA/VIA PÚBLICA (CR) 0,00 2.253,53 0,00 2.253,53

14.432B1.6010447 REURBANITZACIÓ ALMEDA-FONTSANTA 0,00 313,72 0,00 313,72

14.432C0.62303 SENYALITZACIÓ SEMAFORS 0,00 40.189,21 0,00 40.189,21

14.452C0.6320300 REFORMA INSTAL.LACIONS ESPORTIVES 500.000,00 1.925,60 0,00 501.925,60

14.622B1.6320201 REFORMES MERCATS 0,00 16.102,00 0,00 16.102,00

22.121B0.62600 INVERSIONS INFORMATICA (CR) 0,00 442,80 0,00 442,80

22.121B0.62601 INVERSIONS INFORMATICA 273.000,00 23.757,76 0,00 296.757,76

23.121C0.21306 MANT.I REP.FOTOCOPIADORES (CR) 0,00 43,14 0,00 43,14

23.121C0.22205 COMUNICACIONS POSTALS (CR) 0,00 439,24 0,00 439,24

23.121C0.22401 ASSEGURANCES (CR) 0,00 738,00 0,00 738,00

24.121D0.2200102 LLIBRES,PUBLICAC./SECRETARIA (CR) 0,00 11.589,56 0,00 11.589,56

25.121G0.2200302 DESP.FOTOCOPIADORA/OF.AT.C. (CR) 0,00 35,16 0,00 35,16

26.121E1.2200003 MAT.OFICINA NO INV./COMPRES (CR) 0,00 575,45 0,00 575,45
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26.432A0.62500 MOBILIARI/URBANISME 4.370,00 6.000,00 0,00 10.370,00

26.432A0.62501 ADQ.FOTOCOPIADORA/URBANISME 0,00 5.000,00 0,00 5.000,00

26.432A0.62504 EQUIP OFICINA/URBANISME 0,00 1.000,00 0,00 1.000,00

26.451A0.20201 ARREND.SERV.MPALS.CULTURA(CR) 0,00 1.567,16 0,00 1.567,16

26.611A3.21200 CONSERV.IMMOBLES ALTRES ADM. 1.592,00 70,00 0,00 1.662,00

29.622B1.21202 REPARACIO MERCATS (CR) 0,00 652,82 0,00 652,82

31.413C0.22707 TREBALLS TECNICS/ZOONOSI (CR) 0,00 4.703,50 0,00 4.703,50

32.315A0.2200002 MAT.OFICINA NO INV./SERV.SOC. (CR) 0,00 291,76 0,00 291,76

32.315A0.2260509 DESPESES DIVERSES/SERV.SOC.(CR) 0,00 153,16 0,00 153,16

32.315P2.2260506 DESPESES DIVERSES/GENT GRAN (CR) 0,00 1.440,00 0,00 1.440,00

32.315P2.22707 TREBALLS TECNICS/GENT GRAN (CR) 0,00 950,16 0,00 950,16

32.315P2.48004 AJUTS/GENT GRAN (CR) 0,00 2.064,00 0,00 2.064,00

32.315P5.48004 AJUTS/ADULTS (CR) 0,00 1.698,31 0,00 1.698,31

42.463D1.2260712 DESP.FUNCIONAMENT DISTRICTE(CR) 0,00 900,93 0,00 900,93

51.432A0.2200002 MAT.OFICINA NO INV./URBANISME (CR) 0,00 174,65 0,00 174,65

51.432A0.2200102 LLIBRES I PUBL./URBANISME (CR) 0,00 180,00 0,00 180,00

51.432A0.2260509 DESPESES DIVERSES/URBANISME (CR) 0,00 372,53 0,00 372,53

51.432A1.2260208 ANUNCIS OFICIALS/URBANISME (CR) 0,00 597,45 0,00 597,45

51.432B0.60001 ADQUISICIÓ TERRENYS 0,00 786.068,08 0,00 786.068,08

61.451A0.2200002 MAT.OFICINA NO INV./CULTURA (CR) 0,00 403,23 0,00 403,23

61.451B0.2260545 MUSICA (CR) 0,00 870,04 0,00 870,04

61.451C0.2260717 TEATRE (CR) 0,00 622,79 0,00 622,79

61.451D0.2260718 FESTIVAL FLAMENC (CR) 0,00 493,32 0,00 493,32

61.453A0.2260507 EXPOSICIONS MUSEU CAN MERCADER 7.513,00 0,00 601,01 6.911,99

61.453A0.2260603 IV JORNADES PATRIMONI CULTURAL CCAL. 0,00 601,01 0,00 601,01

62.463D2.62601 ORDINADORS XARXA CIUTADANA (CR) 0,00 795,01 0,00 795,01

64.465A0.49101 PROJECTES COOPERACIO 109.474,00 0,00 24.040,48 85.433,52

64.465A0.49106 SEGONA FASE POLIESPORTIU JINOTEGA 0,00 120.202,48 0,00 120.202,48

64.465A0.49112 MAT. CENTRES EDUC. PROV. LA HAVANA 0,00 43.552,75 0,00 43.552,75

64.465A0.49116 CAFETALON NUEVA SAN SALVADOR 0,00 6.010,12 0,00 6.010,12

71.611A0.2200102 LLIBRES I PUBLICACIONS/INTERV.(CR) 0,00 174,72 0,00 174,72

71.611A1.2200102 LLIBRES I PUBLICACIONS/GESTIÓ (CR) 0,00 212,16 0,00 212,16

75.424A0.46700 CONSORCI NORMALITZACIÓ LINGÜÍSTICA 32.792,39 30.050,61 0,00 62.843,00

75.911A0.46301 MANCOMUNITAT MUNICIPIS AREA METROP. 900.593,00 1.585,75 0,00 902.178,75

81.454A0.2260509 ALTRES DESPESES/JOVENTUT (CR) 0,00 12,64 0,00 12,64

81.454I0.48917 TRANSF.ENTITATS TEMPS LLIURE (CR) 0,00 340,00 0,00 340,00

 TOTAL DESPESES   1.356.986,92 44.641,49 

      

      

      

ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

71.870.00 ROMANENT TRESORERIA/CREDIT EXTR. 0,00 1.123.803,57 0,00 1.123.803,57

71.870.01 ROMANENT TRESORERIA/SUPL.CREDIT 0,00 188.541,86 0,00 188.541,86

71.870.03 ROMANENT TRESORERIA/MINOR.INGRESSOS 0,00 8.863.474,00 0,00 8.863.474,00

71.917.01 PRESTEC LLARG TERMINI 10.819.794,00 0,00 8.863.474,00 1.956.320,00

 TOTAL INGRESSOS   10.175.819,43 8.863.474,00 
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RESUM PER CAPÍTOLS 

 
ESTAT DE DESPESES 

    Altes   Baixes 
 
Cap. II.- Compra béns i serveis 119.191,36 20.601,01 
Cap. IV.- Transferències corrents 211.504,02 24.040,48 
Cap. VI.- Inversions reals 1.026.291,54 0,00 
 
                TOTAL 1.356.986,92 44.641,49 
 
 
 
ESTAT D’INGRESSOS 

                          Altes                Baixes 
 
Cap.VIII.- Actius financers 10.175.819,43 0,00 
Cap. IX.- Passius financers         . 0,00 8.863.474,00 
 
 TOTAL 10.175.819,43 8.863.474,00 
 
 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 150 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix. 
 
 Quart.- Aprovar el Pla econòmic-financer per a la correcció de la 
situació de desequilibri en termes d’estabilitat pressupostària, del Pressupost 
de l’Ajuntament de 2004 que s’adjunta, aplicant 8.863.474,00 euros del 
Romanent Líquid de Tresoreria per a despeses generals de l’exercici 2003 a 
minorar les previssions d’ingressos per operacions de crèdit i trametre copia 
del mateix a la Dirección General de Fondos Comunitarios y Financiación 
Territorial del Ministerio de Hacienda.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Ramon Salabert Parramon, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que són tots aquells reconeixements 
de crèdit que venen condicionats en el tancament de l’exercici pressupostari 
que -com he dit abans- es tanca el 31 de desembre, però hi ha factures de 
compromisos adquirits en el 2003 que s’han de pagar en el 2004, i el que fem 
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amb això és quan tanquem el pressupost queden incorporats com “teòric 
estalvi”, però quan hem liquidat el pressupost aquestes partides les 
incorporem per poder fer front als pagaments que estan compromesos. 
 
 Això és amb caràcter general, però amb caràcter particular  hi ha 
dos temes que no vull passar per alt. Un  és el que forma part de l’adquisició 
de terrenys i és el que es va pagant progressivament en matèria 
d’expropiacions per anar complint els compromisos que tenim adquirits en 
relació al tema de Ribera-Serrallo, que és una part molt important d’aquesta 
modificació que puja 786.000,- euros, i també un altre tema que no 
necessàriament són factures compromeses, sinó que són liquidacions que 
venen més enllà de l’exercici pressupostari que normalment solen coincidir 
amb tot allò que fa referència a l’apartat que té l’Ajuntament de Cornellà en 
relació a la cooperació internacional, concretament amb el Poliesportiu de 
Jinotega, amb centres educatius a La Havana i amb un projecte que tenim a 
San Salvador. 
 
 Aquests temes no són factures pendents sinó que les liquidacions 
de projectes de cooperació aprovats al seu moment, venen més tard del que és 
l’exercici pressupostari. No es consumeixen les liquidacions o les factures en el 
2003, en aquest cas venen al 2004, i fem la incorporació de crèdits. 
 
 Tot això, més les factures que sí són reconeixements de crèdits 
d’aquells temes que estaven compromesos i no pagats en el 2003 i que es 
pagaran al 2004 amb càrrec al romanent  generat al 2003, són 1.356.986,92 
euros, dels quals 44.641,40 euros s’auto financien, per tant, 1.123.803,57 van 
amb càrrec al romanent de tresoreria. 
 
 Dintre d’aquesta mateixa modificació de crèdit hi ha un segon punt 
que fa referència a una aplicació de 8.863.474,- euros amb càrrec al romanent 
de tresoreria que és el finançament de les inversions. Això, quan vam aprovar 
el pressupost o quan vam presentar el projecte de pressupost pel 2004, vam 
fer una simulació dient que necessitaríem per fer front a les inversions del 
2004, deu milions d’euros de recursos aliens, perquè en aquell moment és el 
que podíem dir. 
 
 Tot i així, nosaltres sabíem també que només podríem cobrir dos 
milions d’euros de crèdit per complir la Llei d’Estabilitat Pressupostària, per 
tant, vuit milions els hauríem d’aplicar amb càrrec al romanent de tresoreria. 
Previsiblement estimàvem que el tindríem, per tant, no vam tenir cap 
problema en presentar un pressupost amb deu milions de crèdit, i ara el que 
hem fet, un cop tancat el pressupost i garantit que tenim aquest romanent o 
aquest estalvi per fer front amb recursos propis aquells vuit milions d’euros, 
presentar tal com ens prescriu la Llei d’Estabilitat Pressupostària un Pla 
Econòmic Financer que justifica que demanem dos milions de crèdit, que és el 
que estem autoritzats pel compliment de la llei, i, a la vegada, els vuit milions 
restants els posarem com a recursos propis. 
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 Això és el que diu tota aquesta proposta que presentem aquí en el 
plenari. 
 
 Per cert, també dir que el Pla Econòmic Financer, com és natural, té 
justificació, es trasllada al Ministeri d’Economia i Hisenda i a la pròpia 
Generalitat de Catalunya. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que el seu Grup 
s’abstindrà. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis 
Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 8.- Declarar d’interès especial per concórrer circumstàncies 
socials, les obres de construcció de la Residència per a la Gent Gran 
objecte del contracte signat en data 28 de gener de 2004 per a 
l’atorgament de l’ús privatiu del terreny municipal de 3.230 m², situat a 
la carretera de l’Hospitalet/avinguda Pablo Picasso, per a la construcció i 
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explotació  d’una Residència per a la Gent Gran, mitjançant la cessió d’un 
dret de superfície, adjudicat a FIATC Mutua de Seguros y Reaseguros a 
prima fija i concedir una bonificació del 95% de la quota de l’Impost 
sobre Construccions, Instal·lacions i Obres que resulti de la corresponent 
autoliquidació. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la instància de data 12 de febrer de 2004 presentada per 
FIATC Mutua de Seguros y Reaseguros a Prima Fija, representada pel senyor 
Joan Castells Trius, amb registre d’entrada a l’Ajuntament número 4.635 de 
13 de febrer de 2004, sol.licitant  la declaració d’interès social la construcció 
d’una Residència per a la Gent Gran al terme municipal de Cornellà de 
Llobregat i subsegüent concessió d’una bonificació del 95% de la quota de 
l’Impost sobre Construccions, Instal.lacions i Obres. 
 
 Vist el contracte signat en data 28 de gener de 2004 per a 
l’atorgament de l’ús privatiu del terreny municipal de 3.230 m², situat a la 
Carretera. d’Hospitalet/Avinguda Pablo Picasso de Cornellà de Llobregat, per a 
la construcció i explotació d’una Residència per a la Gent Gran, mitjançant la 
cessió d’un dret de superfície, adjudicat a FIATC Mutua de Seguros y 
Reaseguros a Prima Fija. 
 
 Vist l’informe de data  10 de març de 2004 emès per la Cap 
Administrativa d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures. 
 
 Atès que l’article 4.3 de l’Ordenança Fiscal número 5 reguladora de 
l’Impost sobre Construccions, Instal.lacions i Obres, recull la possibilitat 
d’atorgar una bonificació del 95% de la quota d’aquest Impost, a les 
construccions, instal.lacions i obres declarades d’interès especial o utilitat 
municipal per concórrer circumstàncies socials, culturals, històric-artístiques 
o de foment de l’ocupació. 
 
 Atès que aquesta declaració correspon al Ple de l’Ajuntament 
d’acord amb l’article esmentat i amb l’article 104.2.a) de la Llei 39/1988, de 
28 de desembre, reguladora de les hisendes locals, i que l’haurà de sol.licitar 
el subjecte passiu. 
 
 Atès que per tot l’exposat, en el present cas, es considera que en 
particular concorren circumstàncies socials. 
 
 El sotasignat, Tinent d’Alcalde de Planificació, Economia i Hisenda, 
proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Declarar d’interès especial per concórrer circumstàncies 
socials, les obres de construcció de la Residència per a la Gent Gran objecte 
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del contracte signat en data  28 de gener de 2004 per a l’atorgament de l’ús 
privatiu del terreny municipal de 3.230 m², situat a la Carretera 
d’Hospitalet/Avinguda Pablo Picasso, per a la construcció i explotació d’una 
Residència per la Gent Gran, mitjançant la cessió d’un dret de superfície, 
adjudicat a FIATC Mutua de Seguros y Reaseguros a Prima Fija. 
 
 Segon.- Concedir una bonificació del 95% de la quota de l’Impost 
sobre Construccions, Instal.lacions i Obres que resulti de l’autoliquidació que 
practiqui el subjecte passiu FIATC Mutua de Seguros y Reaseguros a Prima 
Fija en el moment de la concessió de la corresponent llicència urbanística. 
 
 Tercer.-  Notificar el present acord a FIATC Mutua de Seguros y 
Reaseguros a Prima Fija i al departament d’Urbanisme, habitatge i 
infrastructures.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Ramon Salabert Parramon, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que això és un tema que com tots 
coneixeu ja ha estat abastament parlat en aquest plenari. 
 
 Es va fer al seu moment un conveni amb l’empresa FIATC Mutua 
d’Assegurances, el qual ens va derivar a un acord de l’Ajuntament de Cornellà 
per posar en marxa la construcció i l’adjudicació per concurs -que també va 
passar per aquest plenari-, d’una residència per a la gent gran. 
 
 Derivat d’aquest conveni, i també derivat de les avantatges o acords 
socials que també formaven part del conveni per les prerrogatives que 
s’autoritzaven a l’ús d’aquesta residència de forma i condicions avantatjoses 
per als residents de la ciutat de Cornellà, se sol·licita per part de FIATC la 
bonificació del 95% que l’Ordenança permet per l’impost de construccions, en 
el ben entès que és una bonificació tan sols per l’impost de construccions, 
d’una sola adjudicació i que no genera cap mena de compromís en el futur, 
però entenem que dintre d’aquesta compensació de drets i obligacions 
derivades del conveni i de la posta en marxa de la residència, és quelcom que 
pel seu interès social, per l’objecte social de l’actuació que es fa, mereix la 
consideració d’autoritzar aquesta bonificació d’un 95% de la quota de l’Impost 
sobre construccions. 
 
 A continuació intervé el  Regidor del Grup Municipal del PP, senyor 
Manuel Jesús Casado Ruiz, per manifestar que aquesta és la línia que 
nosaltres seguim en el tema de la rebaixa de la pressió fiscal, em sembla 
correcte i ara només queda esperar que aquesta bonificació no solament sigui 
avantatjosa per a la Mutua, sinó que també sigui per a la ciutadania de 
Cornellà.  
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 Seguidament pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar que està segur que els usuaris que necessiten la residència 
seran els primers interessats en què la residència es faci ràpid.     
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis 
Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 9.- Aprovar inicialment el projecte d’obres de reforma 
anomenat “Adequació de l’edifici de Can Suris per a Seu Centre 
Catalunya Internet C@t.”  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist el projecte d’obres de reforma anomenat “Adequació de l’edifici 
de Can Surís per a seu del Centre Catalunya Internet, C@t”, redactat per 
l’arquitecte Josep Maria Julià i Capdevila, amb un pressupost de dos milions 
nou-cents setanta-tres mil nou-cents catorze euros amb setanta-un cèntims 
(2.973.914,71 euros), Impost sobre el valor afegit inclòs. 
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 Vist l’informe emès en data 18 de març de 2004, per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, on posa de 
manifest que l’objecte del present projecte és l’adequació de l’edifici (amb la 
creació dels espais necessaris amb totes les instal·lacions) com a futur centre 
d’innovació ciutadà per a la Societat del Coneixement en els seus apartats: 
socials de difusió-divulgació, d’aprenentatge-desenvolupament i digital media.  
Es tracta d’un projecte d’obres de reforma i es tracta d’una fase que completa 
el projecte de rehabilitació de Can Suris (pràcticament acabades les obres) i 
que en el seu dia ja ha estat informat favorablement per la Comissió de 
Patrimoni, per tant en aquesta fase de distribució interior amb totes les 
instal·lacions necessàries per el seu funcionament i que no afecta els elements 
a protegir (volumen, façanes i cobertes) no és necessari l’informe de la citada 
Comissió. 
 
 Vist l’informe emès en data 18 de març de 2004, per la Cap del 
Departament Administratiu d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, obrant 
a l’expedient. 
 
 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple de 
l’Ajuntament, el President de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, 
Manteniment, Serveis i Medi Ambient, a proposta del Regidor Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures  proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte d’obres de reforma 
anomenat “Adequació de l’edifici de Can Suris per a seu del Centre Catalunya 
Internet, C@t”, redactat per l’arquitecte Josep Maria Julià i Capdevila, amb un 
pressupost de dos milions nou-cents setanta-tres mil nou-cents catorze euros 
amb setanta-un cèntims (2.973.914,71 euros), Impost sobre el valor afegit 
inclòs. 
 
 Segon.-  Sotmetre l’aprovació de l’esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d’edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
Butlletí d’Informació Municipal i al Tauler d’Anuncis de la Corporació, per tal 
que qui es consideri interessat pugui efectuar al·legacions i reclamacions. 
Transcorregut l’esmentat termini sense que hagin recaigut al·legacions, 
reclamacions i/o suggeriments que suposin modificacions al projecte, aquest 
s’entendrà definitivament aprovat.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que aquest és el projecte d’obres del qual ja es va fer 
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una primera fase que era consolidació de l’estructura i de la teulada, i en 
aquest moment, es presenta el projecte per aprovar inicialment que ha 
d’adequar la planta baixa i la planta primera, per poder fer una tasca 
d’extensió del coneixement, facilitar l’accés a les persones amb menys 
recursos i a les persones que per edat no tenen accés o connexió amb les 
noves tecnologies, i sobretot amb Internet. 
 
 El que ens disposem a fer és allò que serien les noves biblioteques 
del segle XXI, un lloc d’alfabetització en matèria de l’ús dels ordinadors i totes 
les implicacions derivades, un lloc d’accés i d’experimentació i un lloc 
d’informació per a aquelles persones que vulguin desenvolupar les seves 
habilitats. 
 
 Això anirà complementat amb una sala d’exposicions per temes de 
tecnologia. Anirà complementat amb un viver d’empreses petit però que serà 
un dels primers que es fan en l’entorn, un viver d’empreses per a aquelles 
empreses noves que es creïn relacionades amb la tecnologia. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis 
Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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MOCIONS DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 

 
 10.- Informar favorablement la compatibilitat entre la condició 
de la senyora Susana Cordero Rojas com a personal interí del Servei de 
Recursos Humans de l’Àrea de Règim Interior, Hisenda i Planificació de la 
Diputació de Barcelona, amb la seva condició de Regidora d’aquest 
Ajuntament.    
 
 
 MOCIÓ 
 
 “Vista la sol·licitud de la Direcció dels Serveis de Recursos Humans, 
de l’Àrea de Règim Interior, Hisenda i Planificació de la Diputació de 
Barcelona, sol·licitant l’informe favorable del Ple d’aquesta Corporació  a fi que 
la Regidora  d’aquest Ajuntament, pertanyent al Grup Polític dels Socialistes 
de Catalunya, senyora Susana Cordero Rojas, pugui compatibilitzar la seva 
activitat com a personal interí, Grup A, Tècnica Superior del Servei de 
Relacions Internacionals, amb la seva activitat pública com a Regidora 
d’aquest Ajuntament, a efectes d’adoptar l’oportuna resolució.  
 
 Atès que la senyora Susana Cordero Rojas va prendre possessió 
com a Regidora d’aquest Ajuntament en la sessió constitutiva celebrada el dia 
14 de juny de 2003 i exerceix el seu càrrec en aquesta Corporació en règim de 
dedicació parcial, amb una dedicació mínima de 20 hores setmanals, 
percebent per això les  retribucions establertes per acord plenari adoptat el dia 
19 de juny d’enguany, posteriorment rectificat mitjançant nou acord de 31 de 
juliol següent,  per import de 15.489,60 euros anuals. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l’article 75 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la seva nova 
redacció donada per la Llei 14/2000, de 29 de desembre, en concordança amb 
l’article 5 de la Llei 53/1984, de 256 de desembre, d’incompatibilitat del 
personal al servei de les Administracions Públiques, el personal inclòs en el 
seu àmbit d’aplicació, per excepció, pot compatibilitzar les seves activitats com 
a personal al servei de l’Administració Pública amb el desenvolupament de 
determinats càrrecs electius, en particular pel que fa als derivats de la seva 
condició de membres de les Corporacions Locals, a excepció que desenvolupin 
en aquesta càrrecs retribuïts i amb dedicació exclusiva, sempre que, com 
estableix l’últim paràgraf de l’article 75.2 de la Llei 7/1985, ja esmentada, 
desenvolupin les seves funcions fora de la seva jornada laboral en el seu 
centre de treball, i això sense perjudici dels drets que, en matèria de permisos, 
els reconeix la legislació sobre funció pública pel compliment d’un deure 
públic inexcusable, en els termes en que aquest concepte ha sigut definit per 
l’article 75.6 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, vist l’informe número 8/2004, de 
data 19 de març  emès per la Secretària General, proposa al Ple l’adopció dels 
següents 
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ACORDS 
 

 Primer.- Comunicar a la Diputació de Barcelona que la senyora 
Susana Cordero Rojas exerceix el seu càrrec de Regidora Delegada de 
Cooperació i Solidaritat d’aquest Ajuntament, adscrita a l’Àrea de Cultura, 
Cooperació i Solidaritat, en règim de dedicació parcial, d’alta a la Seguretat 
Social, amb una dedicació mínima de 20 hores setmanals i amb una retribució 
de 15.489,60 euros anuals. 
 
 Segon.- Informar favorablement la compatibilitat entre la condició 
de la senyora Susana Cordero Rojas, com a personal  interí, Grup A, Tècnica 
Superior del Servei de Relacions Internacionals de la Diputació de Barcelona,  
amb la seva condició de Regidora del Grup Municipal dels Socialistes de 
Catalunya, en règim de dedicació parcial, d’aquest Ajuntament. 
 
 Tercer.- Comunicar aquest acord a la interessada i al Servei de 
Relacions Internacionals de la Diputació de Barcelona, als efectes oportuns. 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, es fa una breu 
explicació del dictamen. 
 
 A continuació intervé la Regidora del Grup Municipal Socialista, 
senyora  Susana Cordero Rojas, per manifestar que en aquest punt 
s’abstindrà d’intervenir, perquè és el que pertoca. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per preguntar si 
aquest nou càrrec de la senyora Cordero, ens privarà del seu treball en la 
Regidoria de Cooperació. No heu parlat de l’horari que farà en la Diputació i 
m’agradaria que ens diguéssiu sobretot quin horari farà. 
 
 Tot seguit intervé el senyor Antonio Balmón Arévalo, com a 
President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, 
per manifestar que, -si recordeu- l’acord del Ple que fixa les dedicacions dels 
regidors, la dedicació d’aquesta persona continuarà sent la mateixa que ha 
estat fins ara, i per això es farà compatible la seva situació en la Diputació 
amb l’Ajuntament, per això no hi ha cap problema.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
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Abstenció: 
  
Regidora del Grup Municipal del (PSC-PSOE)-PM, Susana Cordero Rojas, de 
conformitat amb el que disposa l’article 28, de la Llei 30/1992. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Sergi Fernández Mesa, Juan 
Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto Madrid Olmos, Aurora 
Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo, Gloria 
Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 11.- Declaració institucional en commemoració del 25è 
aniversari de la constitució dels ajuntaments democràtics.  
 
 
 MOCIÓ 
 
 “El proper 3 d’abril es compliran 25 anys de la celebració de les 
primeres eleccions democràtiques a nivell local. Aquest fet va permetre un 
canvi substancial en els municipis, en les formes i en les actuacions polítiques 
que s’han  anat desenvolupant a partir d’aquest moment històric. 
 
 Les característiques generals que envoltaven a tots els municipis, i 
molt especialment en aquells que havien patit una transformació urbanística 
precipitada i sense cap tipus de control, basada fonamentalment en 
l’especulació, i motivada per les grans immigracions de ciutadans i ciutadanes 
de les regions menys afavorides de l’Estat, que buscaven trobar una forma de 
subsistència millor, mitjançant una oferta de treball desordenada que va 
créixer al voltant de les grans ciutats del país, dins dels sectors de la 
construcció, indústria i serveis; eren la manca d’equipaments públics, la 
manca d’infrastructures, la manca de recursos econòmics, la manca de 
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competències necessàries adequades als nous temps, uns serveis públics del 
tot insuficients a tots els nivells i una crisis econòmica molt greu.  
 
 Cornellà no va ésser cap excepció, tot el contrari,  tenia les 
esmentades característiques i les mateixes mancances que la majoria 
d’aquests municipis, però tenia un valor molt important, la seva gent, el seu 
esperit de lluita davant de les injustícies. 
 
 Els membres dels primers consistoris municipals van tenir que fer 
front a tot un conjunt d’actuacions i adoptar mesures  per anar creant les 
bases per poder fer progressivament un canvi substancial en els municipis, 
assumint voluntàriament competències que no eren pròpies, endeutant-se 
sense garanties a curt i mitjà termini, negociant i pressionant a altres 
Administracions Públiques per poder obtenir els seus objectius. 
 
 Cornellà és un bon exemple d’aquesta transformació, solament cal 
veure el que era a l’any 1979 i el que és ara. Darrera  de la fotografia del abans 
i del desprès  hi ha tot un conjunt  de treballs i esforços col·lectius i 
individuals tant de les persones que han anat  assumint la responsabilitat de 
governar-la  com també de moltíssima gent que des de el seu àmbit d’acció 
professional i/o voluntària en els sectors sindicals, socials, esportius, 
culturals…… sense oblidar-nos del paper fonamental que han jugat durant 
aquest període les Associacions de Veïns. 
 
 La celebració d’aquests 25 anys de treball en democràcia no pot ser 
únicament l’establiment d’una festa commemorativa, ha d’ésser quelcom més; 
requereix un esforç de reconeixement públic pel que s’ha fet però 
fonamentalment per tot el conjunt de persones que ho han fet possible. És un 
moment de fer memòria, de reflexionar. 
 
 Les prioritats dels municipis han anat canviant perquè també ha 
anat canviant la societat, han canviat  les necessitats de les persones, les 
seves inquietuds, les seves característiques. S’han anat creant noves 
expectatives.  
 
 La vertebració del nostre poble és molt diferent,  la interrelació dels 
barris és una realitat, la mobilitat  tant  interna com  externa  ha sofert una 
millora inqüestionable, tant a Cornellà com en la gran majoria de pobles del 
país. 
 
 S’han superat molts del problemes endèmics que s’han patit durant 
molts anys, però han sorgit altres fenòmens, relacionats amb les noves 
necessitats d’habitatges, especialment per a joves;  les noves demandes de 
serveis per la gent gran; els reptes de com afrontar la societat del coneixement 
i les noves tecnologies; o l’arribada, acollida i la integració de nous veïns 
vinguts d’altres països i continents, aquestes noves realitats entre altres, 
necessiten de l’adopció de accions i mesures adequades.  
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 Els Ajuntaments han sigut i hauran d’ésser en el futur un peça clau 
en la resolució del problemes dels seus ciutadans i ciutadanes, entre altres 
coses, perquè és la seva primera Administració, la més propera, i per tant la 
que millor coneix les seves necessitats i les seves exigències. 
 
 Venen nous temps, nous reptes, cal recordar el passat i analitzar tot 
el que s’ha fet, però cal també fer nous impulsos per seguir treballant des de el 
govern local per atendre les noves demandes, per construir una societat més 
sostenible, una societat més integradora;  en definitiva progressar en la 
millora de la qualitat de vida de les persones i consolidar l’Estat del Benestar.  
 
 Tant el que s’ha fet,  com el que es podrà fer en el futur, ha sigut 
possible gràcies aquest període històric de vida municipal en democràcia, i per 
aquesta raó, aquesta Alcaldia - Presidència conjuntament amb tots els/les 
portaveus de tots els grups municipals, presenten al Ple Municipal per la seva 
aprovació  la següent 
 

MOCIÓ 
 
 Primer.- Adherir-se a totes i cadascuna de les activitats, 
manifestacions i celebracions que s’organitzin tant a la nostra ciutat  com a la 
resta del país, per commemorar aquest 25è Aniversari de  la celebració de les 
primeres eleccions municipals  un cop restaurada la democràcia en tot l’Estat, 
i recolzar Institucionalment tots i cadascun dels actes que es celebrin, fent 
una crida a tota la ciutadania perquè hi participin d’una forma  activa. 
 
 Segon.- Fer un reconeixement públic de caràcter Institucional a 
totes les persones que durant aquests 25 anys d’història del municipalisme 
democràtic han fet possible aquest esdeveniment i han dut a terme aquest 
gran treball de construir aquesta societat des de el territori més proper, al 
temps que es demana la renovació del compromís de tota la ciutadania,  i 
fonamentalment a tot el moviment associatiu de la ciutat perquè  segueixi 
treballant conjuntament amb els Ajuntaments en la renovació  de les ciutats i 
pobles d’aquest país. 
 
 Tercer.- Fer públic el present acord en tots els mitjans locals.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que aquesta Moció crec que reflecteix la 
opinió de tots/es. Aquest és l’últim Ple que celebrem abans que el dia 3 d’abril 
es puguin commemorar els 25 anys de celebració de les primeres eleccions 
democràtiques al nostre país, van ser unes eleccions que van permetre un 
canvi substancial en els municipis, en les formes i en les actuacions polítiques 
que s’han anat desenvolupant a partir d’aquell moment històric. 
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 En aquest Ple no hi ha cap persona que hagi estat regidor 
ininterrompudament, encara que sí que hi ha una persona que va ser regidor 
l’any 1979 i després va deixar de ser-ho, i novament va tornar a ser membre 
d’aquesta Corporació, aquest regidor és el senyor Joan Tardà, i en el meu cas 
també conflueixen una sèrie de circumstàncies, i és que ho vaig ser l’any 
1979, però en un municipi diferent, que és el municipi veí de Sant Joan Despí. 
 
 Crec que per a totes les persones que hem viscut de manera molt 
directa, d’una manera contínua o discontínua, parcial, el que ha estat la tasca 
d’aquests 25 anys d’ajuntaments democràtics, en els que ha hagut de tot, 
evidentment, moments més bons i moments no tan bons, ha hagut moments 
d’alegria i de frustració també. 
 
 No obstant crec que és un bon moment el 25è. aniversari per fer un 
alt en el camí per poder celebrar el període més llarg de democràcia municipal 
que ha tingut el nostre país, no l’oblidem, i, per tant, també per adherir-se a 
totes les activitats i manifestacions que organitzaran les diferents institucions 
municipalistes al nostre país, la pròpia Generalitat, el Parlament de 
Catalunya, i també crec que per a fer -d’això ja tindrem ocasió de parlar i de 
fer un calendari d’activitats- un reconeixement públic de caràcter institucional 
a totes les persones, absolutament a totes les persones que durant aquests 
vint-i-cinc anys des de diferents responsabilitats han fet possible aquest 
període que, repeteixo, és el més llarg de la democràcia municipal al nostre 
país. Quan dic a totes les persones vull dir evidentment als electes però també 
vull dir a les persones que des d’altres càrrecs de responsabilitat o des de la 
pròpia societat civil en el cas de Cornellà, han fet possible que es pugui fer un 
balanç en positiu, tot i que segurament per això estem aquí, entre altres coses, 
perquè pensem que, tot i que s’han fet moltes coses encara queden moltes 
coses per fer, i com que quedem moltes coses per fer, doncs fer un balanç 
d’aquests vint-i-cinc anys no solament ha de servir per fer un exercici 
d’autobombo o d’autosatisfacció, sinó també per agafar i mantenir l’empenta i 
la il·lusió necessària per continuar treballant per aquesta ciutat que encara té 
molts reptes en aquesta etapa que tenim per endavant. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que, com és lògic i 
normal, estem d’acord amb tot el contingut d’aquesta Moció, per tant, 
l’assumim i la votem a favor, no obstant m’agradaria fer algunes reflexions i 
demanar que es contempli d’alguna manera -si ho creuen convenient- la 
possibilitat de modificar alguns punts del text. 
 
 Aquesta Moció, que recolzem tots, ens parla de la celebració dels 
vint-i-cinc anys del municipalisme democràtic i tots els seus èxits. És obvi que 
aquest avenços no foren possibles sinó hagués existit abans el gran esforç 
col·lectiu de totes les forces polítiques que demostrant una gran generositat 
van saber deixar a un costat litigis i renyides en pro del be comú. És 
indubtable que no es pot fer aquesta celebració dels vint-i-cinc anys 
d’Ajuntaments democràtics obviant el paper fonamental que ha tingut la 
nostra Constitució, que ens ha donat la situació jurídica adequada per assolir 
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aquests èxits, sense ella, sens dubte no es podria, sense un marc jurídic que 
ens regulara a tots no podríem haver-lo aconseguit. 
 
 En l’exposició de motius, en el cinquè apartat, en el qual es fa 
referència explicita al reconeixement de la transformació de la nostra ciutat, 
junt als col·lectius tant associatius com als agents socials, així com els que 
han governat durant tots aquest anys, a mi particularment- i crec que a la 
resta dels grups polítics- m’agradaria dir que s’han oblidat o no apareix al text, 
l’important i fonamental treball que han realitzat els partits de l’oposició, que 
han contribuït indubtablement amb les seves aportacions en aquestes 
millores. Així mateix, m’agradaria fer també referència a alguna figura de la 
que ens oblidem també constantment, i que si no fos per ella res d’aquest 
creixement es podria haver portat a terme, és la figura individual del ciutadà i 
la ciutadana, el que paga els impostos, els nostres contribuents. 
 
 Després, una cosa tècnica que he vist que, doncs be, ja que tenim 
un conveni o un pacte fet, deuria canviar-se o afegir-se també a l’apartat nou, 
quan es fa referència a la integració dels nous veïns arribats d’altres països, 
que es poses també les veïnes, indubtablement també són. 
 
 Novament intervé el senyor Alcalde, manifestant que, amb tots els 
respectes, crec que quan va ser el vint-i-cinc aniversari de la Constitució, vam 
fer una Moció de suport a la Constitució, i quan arribin els vint-i-cinc anys de 
l’Estatut d’Autonomia de Catalunya, també ho farem, perquè és quan pertoca, 
però en aquest cas estem parlant dels municipis, i francament, crec que cada 
cosa en el seu moment, i ho dic des d’una persona que evidentment no 
solament va votar activament sinó que va fer campanya en aquell moment- 
perquè ja feia política- per la Constitució, però cada cosa en el seu moment. 
 
 Fa uns mesos vam aprovar una Moció, tocava, era el vint-i-cinc 
aniversari de la Constitució i, a més a més, d’una sèrie d’actes vam fer una 
Moció també de suport a la Constitució, avui no toca i tampoc toca l’Estatut, 
vindrà després. La Moció parla dels partits de l’oposició, no parla dels partits 
del Govern tampoc, no parla del Govern Municipal, parla de les diferents 
persones que han passat per l’Ajuntament, parla de totes les persones que des 
de la seva tasca han fet possible aquesta feina. Jo crec que aquest 
reconeixement evidentment engloba -per entendre’ns- quan parla dels 
“membres dels primers consistoris municipals van tenir que fer front” no parla 
dels membres del Consistori que eren del govern sinó que parla dels membres 
dels primers Consistoris Municipals, uns al govern i altres a l’oposició. I quan 
parla de fer un reconeixement públic de caràcter institucional a totes les 
persones que durant aquest vint-i-cinc anys d’història del municipalisme han 
fet possible aquest esdeveniment, evidentment s’està referint a la gent del 
moviment associatiu, està parlant amb un caràcter general i no es parla del 
Govern. No tindria sentit, jo crec, parlar del Govern i, per tant, tampoc té 
sentit parlar de l’oposició, té sentit parlar del Consistori en la seva globalitat, 
ho son tots, govern i oposició. 
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 Una altra cosa és l’observació respecte al llenguatge no sexista, que 
sí que crec és una observació que, evidentment, es pot recollir. 
 
 Tot seguit intervé la senyora Espinosa, per manifestar que quan 
deia el tema de la Constitució no deia, evidentment, que se’l faci un 
homenatge, simplement que es nomenés, que es faci un reconeixement. 
 
 Quant a allò que diu l’Alcalde, sento contradir-li però sí que posa 
“... individuals tant de les persones que han anat assumint la responsabilitat 
de governar-la ...”, això és el govern municipal, sens dubte aquí ho posa o jo 
ho tinc ratllat, això és al que em referia. 
 
 Torna a intervenir el senyor Alcalde, per manifestar que, recordo 
que un òrgan de govern és aquest Ple del que vostè forma part. Alguna 
observació més? Estaríem d’acord recollint aquesta esmena pel que fa 
referència al llenguatge que s’hauria de corregir. 
 
 Després d’això la Moció queda redactada en els termes següents: 
 
 “El proper 3 d’abril es compliran 25 anys de la celebració de les 
primeres eleccions democràtiques a nivell local. Aquest fet va permetre un 
canvi substancial en els municipis, en les formes i en les actuacions polítiques 
que s’han  anat desenvolupant a partir d’aquest moment històric. 
 
 Les característiques generals que envoltaven a tots els municipis, i 
molt especialment en aquells que havien patit una transformació urbanística 
precipitada i sense cap tipus de control, basada fonamentalment en 
l’especulació, i motivada per les grans immigracions de ciutadans i ciutadanes 
de les regions menys afavorides de l’Estat, que buscaven trobar una forma de 
subsistència millor, mitjançant una oferta de treball desordenada que va 
créixer al voltant de les grans ciutats del país, dins dels sectors de la 
construcció, indústria i serveis; eren la manca d’equipaments públics, la 
manca d’infrastructures, la manca de recursos econòmics, la manca de 
competències necessàries adequades als nous temps, uns serveis públics del 
tot insuficients a tots els nivells i una crisis econòmica molt greu.  
 
 Cornellà no va ésser cap excepció, tot el contrari,  tenia les 
esmentades característiques i les mateixes mancances que la majoria 
d’aquests municipis, però tenia un valor molt important, la seva gent, el seu 
esperit de lluita davant de les injustícies. 
 
 Els membres dels primers consistoris municipals van tenir que fer 
front a tot un conjunt d’actuacions i adoptar mesures  per anar creant les 
bases per poder fer progressivament un canvi substancial en els municipis, 
assumint voluntàriament competències que no eren pròpies, endeutant-se 
sense garanties a curt i mitjà termini, negociant i pressionant a altres 
Administracions Públiques per poder obtenir els seus objectius. 
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 Cornellà és un bon exemple d’aquesta transformació, solament cal 
veure el que era a l’any 1979 i el que és ara. Darrera  de la fotografia del abans 
i del desprès  hi ha tot un conjunt  de treballs i esforços col·lectius i 
individuals tant de les persones que han anat  assumint la responsabilitat de 
governar-la  com també de moltíssima gent que des de el seu àmbit d’acció 
professional i/o voluntària en els sectors sindicals, socials, esportius, 
culturals…… sense oblidar-nos del paper fonamental que han jugat durant 
aquest període les Associacions de Veïns. 
 
 La celebració d’aquests 25 anys de treball en democràcia no pot ser 
únicament l’establiment d’una festa commemorativa, ha d’ésser quelcom més; 
requereix un esforç de reconeixement públic pel que s’ha fet però 
fonamentalment per tot el conjunt de persones que ho han fet possible. És un 
moment de fer memòria, de reflexionar. 
 
 Les prioritats dels municipis han anat canviant perquè també ha 
anat canviant la societat, han canviat  les necessitats de les persones, les 
seves inquietuds, les seves característiques. S’han anat creant noves 
expectatives.  
 
 La vertebració del nostre poble és molt diferent, la interrelació dels 
barris és una realitat, la mobilitat tant interna com externa ha sofert una 
millora inqüestionable, tant a Cornellà com en la gran majoria de pobles del 
país. 
 
 S’han superat molts del problemes endèmics que s’han patit durant 
molts anys, però han sorgit altres fenòmens, relacionats amb les noves 
necessitats d’habitatges, especialment per a joves; les noves demandes de 
serveis per la gent gran; els reptes de com afrontar la societat del coneixement 
i les noves tecnologies; o l’arribada, acollida i la integració de nous veïns/es 
vinguts d’altres països i continents, aquestes noves realitats entre altres, 
necessiten de l’adopció de accions i mesures adequades.  
 
 Els Ajuntaments han sigut i hauran d’ésser en el futur un peça clau 
en la resolució del problemes dels seus ciutadans i ciutadanes, entre altres 
coses, perquè és la seva primera Administració, la més propera, i per tant la 
que millor coneix les seves necessitats i les seves exigències. 
 
 Venen nous temps, nous reptes, cal recordar el passat i analitzar tot 
el que s’ha fet, però cal també fer nous impulsos per seguir treballant des del 
govern local per atendre les noves demandes, per construir una societat més 
sostenible, una societat més integradora;  en definitiva progressar en la 
millora de la qualitat de vida de les persones i consolidar l’Estat del Benestar.  
 
 Tant el que s’ha fet,  com el que es podrà fer en el futur, ha sigut 
possible gràcies aquest període històric de vida municipal en democràcia, i per 
aquesta raó, aquesta Alcaldia-Presidència conjuntament amb tots els/les 
portaveus de tots els grups municipals, presenten al Ple Municipal per la seva 
aprovació  la següent 
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MOCIÓ 

 
 Primer.- Adherir-se a totes i cadascuna de les activitats, 
manifestacions i celebracions que s’organitzin tant a la nostra ciutat  com a la 
resta del país, per commemorar aquest 25è Aniversari de  la celebració de les 
primeres eleccions municipals  un cop restaurada la democràcia en tot l’Estat, 
i recolzar Institucionalment tots i cadascun dels actes que es celebrin, fent 
una crida a tota la ciutadania perquè hi participin d’una forma  activa. 
 
 Segon.- Fer un reconeixement públic de caràcter Institucional a 
totes les persones que durant aquests 25 anys d’història del municipalisme 
democràtic han fet possible aquest esdeveniment i han dut a terme aquest 
gran treball de construir aquesta societat des del territori més proper, al 
temps que es demana la renovació del compromís de tota la ciutadania,  i 
fonamentalment a tot el moviment associatiu de la ciutat perquè  segueixi 
treballant conjuntament amb els Ajuntaments en la renovació  de les ciutats i 
pobles d’aquest país. 
 
 Tercer.- Fer públic el present acord en tots els mitjans locals.” 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez, Perfecto 
Madrid Olmos, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis 
Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 1.- Moció del Grup Polític Municipal d'ICV-EA-EPM, d’adhesió 
contrària a cedir les dades del Padró Municipal, al Ministeri de l’Interior. 
 

 MOCIÓ 
 
 “Atès que el Padró municipal d’habitants ha estat sempre una eina 
de caire estadístic i d’us administratiu, que permet als ajuntaments elaborar 
plans destinats al benestar i a la integració dels seus habitants, sense establir 
cap discriminació per raó de gènere, religió, pertinença ètnica, opció sexual, 
disminució física o militància política. 
 
 Atès que qualsevol cessió de les dades d’un determinat conjunt de 
persones pot vulnerar greument el dret a la intimitat garantit per la 
Constitució a l’article 18. 
 
 Atès que qualsevol cessió de dades de persones estrangeres no 
comunitàries amb la finalitat d’exercir un dret sancionador i d’elaborar llistes 
de persones “non grates” a la nostra ciutat i societat, resulta contrària a la 
Declaració Universal de Drets Humans i els tractats i els acords internacionals 
sobre aquestes matèries ratificades per l’estat espanyol. 
 
 Atès que en aquests moment la inscripció al Padró municipal de 
ciutadans i ciutadanes estrangeres no comunitaris ha estat determinant per a 
la seva integració en el nostre municipi a partir d’allò que disposa la mateixa 
llei d’estrangeria en matèria d’arrelament i veïnatge civil, així com una 
voluntat expressa de tenir un coneixement total del conjunt de persones 
existents a la nostra ciutat. 
 
 Atès que la Constitució espanyola en el seu article 140 garanteix 
l’autonomia dels municipis en el govern i l’administració municipal. 
 
 Es proposa al Ple Municipal de l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Demanar al Govern de l’Estat espanyol la supressió de la 
seva proposició de Llei orgànica de modificació de la llei d’estrangeria i de la 
llei reguladora de bases de règim local, en relació amb el Padró municipal per 
considerar que vulnera drets fonamentals dels ciutadans de països tercers i 
l’autonomia municipal. 
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 Segon.- Denunciar qualsevol discriminació de fet per raó d’origen 
en matèria d’igualtat de drets i, especialment, l’accés al Padró municipal, i els 
drets fins ara garantits a partir del Padró, com ara la sanitat, l’educació i els 
serveis socials de les persones nouvingudes al nostre municipi. 
 
 Tercer.- En l’exercici de la seva autonomia municipal, l’Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat davant una eventual sol·licitud per part de la DGP de 
dades relatives a la inscripció d’estranger en el Padró municipal, verifiqui que 
la consulta compleix efectivament els requisits indicats i s’hi oposi a donar-los 
si no és així, ja que en cas contrari, la cessió de dades podria constituir alguna 
de les infraccions tipificades per l’article 44 de la Llei orgànica 15/1999 de 
protecció de dades de caràcter personal. 
 
 Quart.- Demanar al Govern de l’Estat espanyol el traspàs a la 
Generalitat de Catalunya de les competències i recursos en totes les 
disciplines relacionades amb la immigració.   
 
 Cinquè.- Notificar aquest acord de Ple al President del Govern 
Espanyol, al President del Parlament espanyol, als portaveus dels grups 
parlamentaris del Parlament espanyol i així mateix comunicar aquest acord al 
Govern de la Generalitat, a la Federació de Municipis de Catalunya i a 
l’Associació Catalana de Municipis i a les entitats locals que treballen en els 
temes d’immigració.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Carmen Romero López, com a Portaveu del 
Grup Municipal de’ICV-EA-EPM, es fa una explicació de la Moció, manifestant 
que aquesta Moció que ja va ser presentada  i retirada per una raó, de no fer 
un tracte electoral sobre el tema, ara la tornem a presentar amb un canvi 
substancial, creiem, el punt tercer de la proposta d’acords. 
 
 Mantenim encara la nostra proposta perquè creiem que, tot que hi 
han hagut canvis substancials, tant en el Govern de la Generalitat com en el 
Govern Central, el que estem demanant és que es revisi aquesta Llei, la Llei 
d’Estrangeria, sobre tot, allò el que pot suposar d’incompatibilitat amb les 
Lleis de cessió de dades del Padró, perquè creiem que la revisió d’aquesta Llei 
s’ha de fer en profunditat i s’ha d’ajustar als drets i deures de les persones des 
del punt de vista dels drets humans i dels drets i deures socials. 
 
 Aquest canvi que hem fet en el tercer apartat diu que es verifiqui 
per què es volen les dades, només es diu això, i en cas de que les dades que es 
demanin, no siguin per lo que evidentment haurien de ser, doncs que no es 
donin. I penso que aquí tampoc no entrem en cap incompatibilitat ni posem a 
cap persona de dintre, cap funcionari o funcionària del nostre Ajuntament en 
cap tipus de contradicció, ja que si sempre que demanem unes dades 
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qualsevol persona dintre de l’Ajuntament hem de dir per a què les volem,  per 
tant, simplement, que també es verifiqui en aquest cas perquè es volem 
aquestes dades. 
 
 Aquest tercer punt està sustentat en l’informe que va fer el CRID, 
que és un organisme de la Diputació i creiem que s’ajusta totalment als 
desitjos que tenen ara totes les entitats i pràcticament tots el partits que 
treballem amb gent i amb en la nova ciutadania. 
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que estaríem d’acord amb 
aquesta Moció, votant a favor i també desitgem que el nou Govern de l’Estat 
espanyol tingui com una de les seves prioritats el resoldre el problema dels 
immigrants, que puguin incorporar-se a la societat com ciutadans de ple dret, 
i ja que aquest plenari estarà ben representat al Parlament espanyol, molt 
dignament representat, esperem que ho tingueu com una prioritat. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Joan Tardà i Coma, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, manifestant que donem suport a la 
Moció, i demanaríem que en cas que s’esdevingué algun conflicte d’aquest 
tipus, vull dir que en alguna ocasió doncs la Direcció General de Policia 
sol·licités dades, al marge de quina sigui la voluntat de l’Alcaldia, que jo vull 
saber, perquè donada la sensibilitat, que mereix aquest assumpte doncs seria 
bo que ho poguéssim compartir tots, i tots n’estiguéssim assabentats. Però el 
que és realment important per nosaltres és manifestar que estem d’acord amb 
el contingut de la Moció i que votarem a favor. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que nosaltres no 
compartim -ja no ho compartíem el mes passat i no ho compartim ara- 
aquesta Moció presentada per Iniciativa per Catalunya i EA en el Ple de febrer 
i retirada desprès segons el seu portaveu, perquè no se’l tatxés d’electoralista, 
justificació que, per cert, no s’ha cregut ningú, nosaltres no tenim cap dubte 
de que la raó no va ser altre que el tribut als Deus. Avui torna un altre cop a la 
palestra.  
 
 Intenten al presentar-la avui de nou quedar be o, d’alguna manera, 
rentar la imatge i ens presenten una Moció convertida en una espècie de 
succedani, una mica boig per no dir esquizofrènic que, de veritat, molesta fins 
a la vista.  
 
 La falta de coherència entre el títol de la mateixa, exposició de 
motius i les propostes d’acords que recullen són, com a mínim, per posar-se a 
plorar. Analitzant el títol ens diu la Moció contrària a cedir el Padró al 
Ministerio del Interior, no hi ha molt a veure, és una clara incitació a la 
desobediència institucional, i crec recordar que van prometre complir i fer 
complir la Llei. Crec que és tot un exemple a la ciutadania. 
 



59 

 L’exposició de motius, demagògia en la seva màxima expressió, falta 
total de veracitat i irresponsabilitat política per no dir ximpleries supines. 
Acords, els vaig a deixar en presa de pel. 
 
 Intervé el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera per dirigint-se a la 
senyora Espinosa dir-li que tingui cura amb el llenguatge. 
 
 Continua amb l’ús de la paraula la senyora Espinosa dient que tant 
la Moció del mes de febrer com aquesta, tant en el títol com en el apartat tres 
d’aquesta última, les propostes d’acords inciten a la desobediència i, a la 
vegada, qüestionen la validesa del nostre sistema democràtic, és a dir, si els 
polítics no volen complir la Llei, els ciutadans per què ho durien fer? per què 
les deurien complir?.  
 
 Senzillament proposen un acte delictiu recollit específicament en 
l’article 506 del Codi Penal, que contempla i cito textualment: “La autoridad o 
funcionario que falta de atribuciones dice una disposición general o suspenda 
su ejecución, será sancionado con una pena de uno a tres años de cárcel e 
inhabilitación para ocupar cargo público durante, seis a doce años”. 
 
 L’Exposició de Motius no té tampoc pèrdua, solament hi ha que 
llegir-se el primer paràgraf en el qual es refereix el que pensa Iniciativa per 
Catalunya o qui hagi redactat aquesta Moció, per a donar-se compte de 
l’escampada demagògica i total falta de veracitat. Dec recordar-los que la 
inscripció en el Padró no és un mero formulisme burocràtic ni per capritx, sinó 
que és una obligació per aquells que resideixen en un municipi i que comporta 
una sèrie de drets i deures, participació pública, drets a habitatges socials, 
aprofitament de béns públics i un llarg sense fi que deurien saber, i obligació 
al compliment de les normes del municipi, i com no l’obligació de tributar, 
cosa que sembla que a vostès no els importa, clar, crec recordar que no han 
governat mai i això em sembla que els dona el mateix. 
 
 Quant als acords, realment em sembla una broma de mal gust, el 
punt número tres, aquest que han canviat, quan il·lustren o assessoren a 
l’Ajuntament aconsellant la verificació legal de la consulta de la Direcció 
General de la Policia i del Ministerio del Interior, jo de veritat em quedo 
atònita. No creia que l’Ajuntament o el Ministerio del Interior poguéssim 
cometre actes que fossin d’aquesta manera, jo ho dono per fet que no els 
compleixen, ni aquest Ajuntament ni el Ministerio. Crec que vostès han confós 
ambdós estaments amb la revista Venca, aquella que mana, que utilitza el 
Padró per enviar-los. 
 
 Per últim, tranquil·litzar-los en el que es refereix a les qüestions 
socials, a tota l’atenció de les persones que s’han ocupat altres, sens dubte el 
poden veure, i a més ho han regularitzat per Llei, educació, assistència 
sanitària en les mateixes condicions que els residents per aquells que estiguin 
empadronats, urgències i atenció a les embarassades i a les malalties 
prioritàries als no empadronats, tot això les persones que hi són aquí sense 
papers. 
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 I per acabar, i tranquil·litzar-los del tot, perquè ara va governar el 
partit que ha signat un acord per la Llei d’Immigració, vull dir-lis per si no ho 
saben, que la nova Llei que regula les Bases Locales, hi han aportacions del 
PSOE a la nova Llei, i, per tant, han arribat a un acord en aquesta qüestió -
segons el senyor Caldera-. Cito les seves paraules textuals, deia que volia 
treballar amb intensitat per a frenar la marea d’immigració il·legal que assola 
Espanya, en la seva opinió la incorporació de les esmenes socialistes faran al 
seu moment, ara ja ho estan fent, més eficaç l’ordenació d’aquest fenòmen, ja 
que la nova norma ofereix -i això ho diu el senyor Caldera- garanties pels 
estrangers que permet ordenar el fluixos migratoris i frenarà la immigració 
irregular, per tant, jo dic que vostès poden estar tranquils en el compliment de 
la Llei perquè ara no és el PP el que la va a complir sinó el Partit Socialista. 
 
 Novament intervé el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per dir 
que nosaltres votarem en contra de la Moció per raons molt diferents a les de 
la senyora Espinosa. En primer lloc, perquè pensem que no té cap sentit en 
aquests moments fer una Moció que allò que proposa és demanar al Govern de 
l’Estat Espanyol, no sé a que Govern de l’Estat espanyol, el govern de l’Estat 
espanyol està en funcions en aquest moment. 
 
 La supressió de la seva proposició de Llei, no és una proposició de 
Llei, és una Llei que està actualment en vigor, després d’una modificació 
parcial de la Llei, Llei que nosaltres hi ha parts que compartim i altres que no 
compartim i, per tant, és una Llei que es revisarà, que està en el Tribunal 
Constitucional, per cert, recorrida per alguna Comunitat socialista -com és 
també ben sabut-.  En fi, perquè pensem que una política d’immigració el que 
necessita en aquest país, apart de lleis necessita moltes altres coses i, per 
tant, no és el moment de demanar a un Govern de l’Estat que es va, que 
arregli alguna cosa quan altre que arriba té una política diferent, i, per tant, 
haurà d’estar al lloro, i al seu moment veure que efectivament aqueixa política 
es compleix.  
 
 Dic això sobre la base també de que crec que hi han dos coses que 
poden ser contradictòries, que les administracions tenen l’obligació de 
respectar les lleis, totes les lleis, i crec que certament pot haver una col·lisió 
entre determinats aspectes d’aquesta Llei i de la Llei de protecció de dades, 
que és una llei que hi ha que respectar també. Per tant, sobre aquest aspecte 
en algun moment s’acabaran pronunciant les persones que tenen les funcions 
d’interpretar si les lleis si són contradictòries o són acordes a la Constitució.  
Aquí, de moment ningú, ha demanat, la policia no ha demanat dades del 
Padró, no hi ha hagut peticions en aquest sentit.  
 
 Es fa al·lusió a un informe i he de recordar que és un informe signat 
per un tècnic, que no necessàriament es compartit per un consorci del qual un 
dels membres és la Diputació de Barcelona. Ho dic perquè això inclús s’ha 
arribat a utilitzar en campanya dient que era meu i que jo pretenia o donava 
recolzament -va arribar a dir una persona- a les màfies de la immigració, 
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doncs recordar que, tenim immigració il·legal i màfies des de fa poc temps, 
perquè aquest problema fa uns anys -tots recordaran- no existia. Segurament 
haurien uns altres problemes però aquest en concret, no existia. 
 
 Finalment intervé novament la senyora Romero, manifestant que 
totes les al·lusions que ha fet la Portaveu del Partit Popular, jo no tinc 
paraules, no puc contestar a tantes coses.  
 
 L’única cosa que espero és que els drets de les persones realment 
estiguin per sobre d’altres interessos i la nostra proposta era preservar la 
intimitat i els drets de totes les persones encara que siguin vingudes, nou 
vingudes o arribades d’altres països, perquè el que sí és cert és que, des de 
l’aplicació d’aquesta Llei, és cert que no era una proposta sinó que ja és una 
llei, doncs hi ha molta gent que no passa per l’Ajuntament a empadronar-se 
perquè té molta por de que a partir d’aquí es derivin un seguit de 
circumstàncies que siguin negatives per ells. 
 
 L’única cosa que s’ha aconseguit amb això és que hi hagi molta més 
gent sense regularització, sense control, i evidentment no sé si podem esperar 
que passi un desastre, una catàstrofe per després intentar esbrinar qui són 
aquestes persones i on viuen i què fan, etc... I bé, si hem d’anar a la presó 
perquè defensem els drets humans, doncs be, no seriem els primers, estaríem 
molt contents de poder anar per aquest motiu.  
 
 Res més, ja sabem que en aquest moment hi ha un buit 
institucional d’alguna manera però be l’opinió del nostre partit és que estigui 
aquí també ja i que la tingui en compte el nou Govern i que pensi que aquesta 
llei s’ha de reformar en profunditat. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada pels assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez, Perfecto 
Madrid Olmos, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis 
Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 2.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, Jose Montilla Aguilera, 
per manifestar que ara es donarà una estadística de violència de gènere que fa 
que cada mes vagin incrementant les dones mortes víctimes de la violència de 
gènere. En el mes de març, fins el dia d’ahir, són sis persones, el que fa que la 
xifra des del mes de gener fins el dia avui sigui de quinze, quinze dones mortes 
per aquest tipus de violència. 
 
 
 
 
 3.- Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Joan Tardà i Coma, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar  que han fet un prec, 
ja sé que els precs són intervencions que potser no tinguin la categoria d’altres 
actuacions aquí en el plenari, però nosaltres voldriem donar-li una certa 
solemnitat perquè és un prec que no arriba per casualitat aquest mes, sinó 
que, d’alguna manera, ja teníem pensat fer-ho coincidir. 
 
 És un prec que coincideix certament amb el vint-i-cinc aniversari 
del primer Ajuntament democràtic, és a dir, vint-i-cinc anys de democràcia 
municipal, i precisament perquè nosaltres, tot i que vam arribar tard, a l’any 
99 tot i que a l’any 95 ja havíem intentat ser representants del plenari però no 
ho vam aconseguir fins el 99, doncs ja fa anys que hi som. 
 
 I aleshores, tot i entendre que el municipalisme té molts reptes, com 
el del finançament, la manca de competències, etc... nosaltres participem de 
manera absoluta de les grans transformacions que s’han aconseguit en 
aquests darrers anys, i amb emotivitat també pel fet de poder diguem passar 
als nostres fills ja un quart de segle de democràcia municipal.  
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 Faig aquesta introducció perquè valoreu el prec amb la voluntat 
amb que ho fem. Aleshores, hi ha un apartat que no coincidim absolutament i 
felicitem a la persona que ha redactat la Moció de l’Alcaldia, que diu: “... les 
prioritats dels municipis han anat canviant perquè també han anat canviant 
la societat, han anat canviant les necessitats de les persones, la seves 
inquietuds, les seves característiques, s’han anat creant noves expectatives”. 
Aleshores, arran d’això, nosaltres el que demanem, preguem, és que volem 
participar, volem i creiem que tenim coses a dir també pel que fa a assumir 
aquest gran repte de la participació ciutadana, diguem infondre aquesta 
regeneració de la vida municipal, per no dir democratització, que potser seria 
incorrecte dir-ho. 
 
 Nosaltres de sempre hem insistit en aquest punt, i mai -que consti- 
és cert, ja ho diem al prec, mai se’ns ha dit que no, fins tot aquí diu: “Mai no 
hem rebut del Govern municipal una negativa taxativa a la necessitat 
esmentada.” Quina? La necessitat d’intentar millorar, diguem, la funcionalitat 
pel que fa a la participació ciutadana. No solament a la participació dels veïns, 
sinó també a la participació del tots el Grups municipals. 
 
 Diu, “Ans al contrari, unes paraules del Tinent d’Alcalde Antonio 
Balmón pronunciades en una sessió del Plenari Municipal en resposta a una 
demanda d’ERC, rebutjada altrament, en què es sol·licitava la creació d’una 
Comissió formada pels diferents Grups Municipals per tal de redactar les 
modificacions al Reglament Orgànic Municipal, feien avinent que el Govern ja 
n’havia iniciat els treballs i que se’ns informaria al cap d’un temps.”, és a dir, 
ja se’ns va dir i estem treballant, i estem preocupats i ja coincidirem, tant sols 
volem deixar dit aquí que han transcorregut tants mesos, no hem rebut cap 
mena d’informació i preguem que se’ns convoqui, i no volem, i per no generar 
malentesos i no parlar per altres Grups, al menys volem que se’ns convoqui a 
nosaltres.  
 
 I suposo que la resta de grups també ho deuen desitjar, així 
nosaltres volem participar d’això, ja sé que si estem a l’oposició no podem 
atorgar-nos –diguem- la prerrogativa de formar part d’allò que està couen al 
Govern, doncs s’ha de crear un marc, si be és diu Comissió, una mena de roda 
de consultes. Crec que podem justament ara coincidint amb el 25è aniversari 
dels Ajuntaments democràtics donar un impuls, sobre tot els qui realment 
volem participar i amb esperit, diguem que d’aquí a vint-i-cinc anys podem dir 
vam fer un pas endavant. Volem que s’interpreti com ganes de participar-hi. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera manifestant que es pren nota del prec, i hem de dir que mentrestant 
han hagut -com sabeu- modificacions de la legislació que afecta en alguns 
casos de manera substancial a l’Administració Municipal, a unes més que 
altres, certament, per tant, ara crec que tenim més elements per precisament 
abordar la necessària reforma del Reglament. Una reforma que, al marge de la 
voluntat política, també s’ha de fer per necessitats d’adequació del Reglament 
als canvis legislatius que hi han hagut, i, per tant, es pren nota i mirarem de 
fer, aquesta trobada el més aviat possible. 
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 El prec diu el següent: 
 
 “D’ençà fa uns mesos, el Grup Municipal d’ERC, mitjançant 
mocions, precs i preguntes, insisteix en la necessitat de dur a terme una 
revisió del Reglament Orgànic Municipal per tal d’adequar-lo a les noves 
demandes de regeneració i modernització de la institució, un àmbit cabdal de 
les quals ha d’ésser l’increment de la participació ciutadana en els afers 
municipals. 
 
 Mai no hem rebut del Govern municipal una negativa taxativa a la 
necessitat esmentada. Ans al contrari, unes paraules del Tinent d’Alcalde 
Antoni Balmón pronunciades en una sessió del Plenari Municipal en resposta 
a una demanda d’ERC, rebutjada altrament, en què se sol·licitava la creació 
d’una Comissió formada pels diferents Grups Municipals per tal de redactar 
les modificacions al Reglament Orgànic Municipal, feien avinent que el Govern 
ja n’havia iniciat els treballs i que se’ns informaria al cap d’un temps. 
 
 Transcorreguts uns mesos, i no havent rebut cap mena 
d’informació, preguem que l’alcaldia convoqui el conjunt dels Grups 
Municipals per tal d’informar-los dels criteris amb què treballa el Govern, 
sol·licitar-los suggeriments i possibilitar-ne la participació. 
 
 Altrament, tot i considerar que la convocatòria hauria de ser 
adreçada al conjunt dels Grups Municipals, per tal d’evitar un possible 
malentès generat pel fet que pogués entendre’s que pretenem parlar en nom 
de la resta de Grups Municipals, li demanem que s’avingui, si més no, a 
convocar el nostre Grup Municipal per tractar l’afer amb el Govern Municipal.” 
 
 Novament intervé el senyor Tardà, per manifestar que també hi ha 
una pregunta que ja hem passat a la Elisa, com a responsable del 
Departament, i ja ens ha dit que ens ho contestaries per escrit 
 
 La pregunta diu el següent: 
 
 “Li agrairia tingués l’amabilitat de respondre les següents 
preguntes, que li formularem en la sessió del Plenari Municipal que s’ha de 
celebrar el dia 25 de març, referides a la Casa d’Acollida. 
 
 En la sessió del Plenari Municipal celebrada el mes de desembre de 
2003, el Govern Municipal va deixar dit que assumia el compromís 
d’encarregar un estudi complet sobre la Casa d’Acollida. 
 
 Transcorreguts uns mesos, desitjaríem conèixer si ja s’ha 
encarregat l’esmentat estudi, quines han estat les persones o institucions a les 
quals s’ha compromès i si se n’ha informat als ciutadans i a les entitats 
interessades en el projecte. 
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 En cas que encara no s’hagués consumat el compromís, desitjaríem 
conèixer les raons del retard i quan s’executarà.” 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a Portaveu del Grup Municipal del PP, manifestant que no és una pregunta ni 
un prec, és simplement que vull que quedi constància al Ple de la felicitació 
del Partit Popular al Partit Socialista per la victòria en les recents eleccions i, 
com no, a l’Alcalde de Cornellà, simplement desitgem que aquests quatre anys 
ho facin el millor possible, la ciutadania li ho agrairà 
 
 Novament intervé el senyor Alcalde, per donar les gracies. 
 
 Seguidament intervé la senyora Carmen Romero López, com a 
Portaveu del Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, per manifestar que el senyor  
Miguel López Sánchez, que no ha pogut ser avui aquí, va adquirir un 
compromís amb uns ciutadans i vol que faci lectura del que havia dit, diu: 
 
 “Davant la impossibilitat de poder ser físicament en el Ple d’avui, 
tinc que recórrer a que alguna de les meves companyes de grup faci lectura de 
quelcom que realment m’hagués agradat dir a mi. 
 
 Dic que m’hagués agradat dir, perquè són d’aquelles coses que a un 
com ciutadà “normal” ja és una satisfacció i quan ostentem un càrrec, com el 
que tenim, crec que és una obligació, a més, el fer-ho. 
 
 Quan el dia 12 d’aquest mes es van convocar accions de repulsa 
contra el salvatge atemptat terrorista que es va portar a terme a Madrid, es 
van convocar manifestacions de repulsa, fonamentalment en les capitals de 
província, en el nostre cas a Barcelona, però no tot el món va anar a aqueixes 
manifestacions, sinó que per raons varies, van haver persones que manera 
espontània van fer el seu acte de repulsa en altres llocs, com va ser el cas de 
Cornellà. 
 
 Aqueix mateix dia i pràcticament a la mateixa hora va haver una 
concentració davant de l’Ajuntament. 
 
 Abans de la seva finalització, a la meva tornada de Barcelona, em 
vaig incorporar a aquesta, una vegada desconvocada l’acció, algunes persones 
reclamaven la presència d’algun representant del Consistori, vaig fer el que 
qualsevol dels 25 representants que formen el Ple hagués fet, em vaig donar a 
conèixer explicant els motius per els que ningú estava allí, i que sí jo estava 
era perquè ja tornava de Barcelona, lloc a on suposava estaven la resta, però 
que la seva petició de que es sabés per tots nosaltres de l’acció portada a 
terme, si ells m’ho permetien, ho transmetria en el pròxim Ple que tinguéssim, 
estant d’acord les persones amb les que vaig tenir el plaer de poder parlar i 
que eren els que de manera espontània encapçalaren la mobilització, em van 
fer al mateix temps la petició de que també es digués que agraïen la 
col·laboració que en tot moment va prestar la Guàrdia Urbana, per a que la 
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manifestació es pogués realitzar sense cap problema, el que allí mateix 
demostraren llançant victors al grup d’agents que en aqueix moment estaven 
presents a la porta i voltants de l’edifici Consistorial. 
 
 Com compromís contret amb persones que estaven demostrant la 
seva repulsa i solidaritat amb l’ocorregut és el mínim que algú que és elegit 
per aqueixes i altres persones com elles, pot fer.”  
 
 
 

III 
 
 

ASSUMPTE URGENT 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha un assumpte que,  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda, per unanimitat, declarar-lo d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 113 del Reglament Orgànic Municipal, 
i es passa a tractar l’assumpte següent: 
 
 
 
ÀREA D’URBANISME, HABITATGE I INFRAESTRUCTURES 
 
 
 1.- Aprovar inicialment el projecte anomenat “Rehabilitació, 
reforma i ampliació de l’edifici de l’antic col·legi Mossèn Jacint 
Verdaguer, per destinar-lo a Centre Residencial per a la tercera edat” 
 
 
 MOCIÓ 
 
 “Vist el projecte anomenat “Rehabilitació, reforma i ampliació de 
l'edifici de l'antic col·legi Mossèn Jacint Verdaguer, per destinar-lo a Centre 
Residencial per la tercera edat”, el projecte redactat pels tècnics: Sr. Imanol 
Montero i Viar (arquitecte responsable del projecte arquitectònic), Sr. Lluís 
Moya i Ferrer (arquitecte responsable del reforç estructural) i Sr. Josep 
Miravet i Ballhonesta (enginyer industrial responsable del càlcul de totes les 
instal·lacions del Centre), amb un pressupost de set milions dos-cents trenta-
quatre mil trenta-vuit euros amb vuitanta-dos cèntims (7.234.038,82 euros), 
Impost sobre el valor afegit inclòs. 
 
 Vist l’informe emès en data 23 de març de 2004, per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, on posa de 
manifest que l’objecte del present projecte és l’adequació de l’edifici de l'antic 
col·legi Jacint Verdaguer, per destinar-lo a Centre Residencial per la tercera 
edat amb capacitat per 135 llits i centre de dia per 40 persones. 
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 La intervenció a l'edifici consisteix primerament en un reforç i 
reparació de tota l'estructura existent per adaptar-lo al nou ús de residència 
geriàtrica (tirants per resoldre l'estintolament de les encavallades, xapa de 
compressió continua armada als forjats, recalç de fonaments i reforç de 
l'estructura metàl·lica), que permet la posterior intervenció per l'adequació 
total de l'edifici al nou ús (amb totes les instal·lacions necessàries pel seu 
perfecte funcionament); i per últim, l'acondicionament de l'espai exterior com a 
jardí del centre. A l'edifici s'accedeix des de l'avinguda Salvador Allende 
mitjançant escales i a peu pla des de la plaça Verge del Pilar a través de 
l'interbloc del carrer Dolçamara. 
 
 El projecte compleix la normativa d'accessibilitat i de supressió de 
barreres arquitectòniques, i l'expedient inclou l'estudi de seguretat i salut de 
la intervenció estructural de l'edifici (reforç i reparació de l'estructura) i 
l'estudi de seguretat salut per la rehabilitació de l'edifici com a centre 
assistencial i les seves instal·lacions, ja que això permet, en cas necessari, 
dividir les obres per fases: primer l'adequació estructural i desprès la 
conversió de l'edifici en centre assistencial. El temps d'execució de les obres 
serà de dotze mesos i el contractista adjudicatari haurà de garantir les obres 
dotze mesos més. 
 
 Vist l’informe emès en data 23 de març de 2004, per la Cap del 
Administrativa d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, obrant a l’expedient. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia-Presidència proposa al Ple d’aquest 
Ajuntament, l’adopció del següent 
 

ACORD 
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte anomenat “Rehabilitació, 
reforma i ampliació de l'edifici de l'antic col·legi Mossèn Jacint Verdaguer, per 
destinar-lo a Centre Residencial per la tercera edat”, el projecte redactat pels 
tècnics: Sr. Imanol Montero i Viar (arquitecte responsable del projecte 
arquitectònic), Sr. Lluís Moya i Ferrer (arquitecte responsable del reforç 
estructural) i Sr. Josep Miravet i Ballhonesta (enginyer industrial responsable 
del càlcul de totes les instal·lacions del Centre), amb un pressupost de set 
milions dos-cents trenta-quatre mil trenta-vuit euros amb vuitanta-dos 
cèntims (7.234.038,82 euros), Impost sobre el valor afegit inclòs. 
 
 Segon.- Sotmetre l’aprovació de l’esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d’edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
Butlletí d’Informació Municipal i al Tauler d’Anuncis de la Corporació, per tal 
que qui es consideri interessat pugui efectuar al·legacions i reclamacions. 
Transcorregut l’esmentat termini sense que hagin recaigut al·legacions, 
reclamacions i/o suggeriments que suposin modificacions al projecte, aquest 
s’entendrà definitivament aprovat.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que arriba i completa la proposta que vam fer del Pla 
d’equipaments per atendre a les nostres persones majors. 
 
 Si recordeu, el Pla d’equipaments recollia tres actuacions 
urbanístiques. La primera, era la Residència d’Alzheimer, la segona, era la 
Residència d’Almeda i la tercera justament és la transformació del Verdaguer 
en una residència d’atenció a les persones majors. 
 
 D’aquesta forma passàvem de tenir setanta-cinc places per a més de 
vint mil persones majors de seixanta-cinc a, quan acabem totes les obres, 
tenir més de quatre-centes places, que és el que la Ratio del Pla d’Atenció de 
Gent Gran de Catalunya recull. 
 
 En aquest cas transformem un col·legi en una residència de gent 
gran que tindrà setanta-dos habitacions, seixanta-dos dobles i deu simples, 
per tant un total de cent trenta-quatre, trenta-cinc places i que tindrà 
quaranta places de centre de dia, que és un servei complementari de gran 
importància en el sentit de que moltes persones necessiten una atenció durant 
unes hores al dia, perquè la resta del dia la família o elles mateixes es poden 
valer. 
 
 És una rehabilitació integral, vol dir això que hem de reforçar tota 
l’estructura en primer lloc, i en segon lloc fer les obres que transformen el 
col·legi en una residència. Es construirà també un soterrani per a que hagi 
accés a peu pla des del carrer i puguin entrar ambulàncies i altres serveis 
necessaris per a l’equipament, i també es refarà el pati, que és un pati de 
col·legi, una plaça dura per així dir-ho, on els nens i nenes han jugat a futbol 
o a handbol o al que sigui durant molts anys, i se’l donarà un acabat una 
mica més verd i una mica més en relació a l’ús que tindrà. 
 
 D’aquesta forma -i acabo- tindrem un equipament en la part nord 
de la ciutat, un altre en la part centre i altre en la part sud, perquè és de vital 
importància -i així ho entenen totes les persones que entenen molt més que jo- 
que hagi una proximitat entre la residència i el domicili de les persones que 
tinguin que fer ús d’elles -per a que no es produeixi- com succeeix en molts 
casos que per absència d’una residència de gent gran pública a la que pot 
anar qualsevol cobri el que cobri, doncs tinguin que anar-se a vint o trenta 
quilòmetres produint un allunyament del teu entorn i en molts casos de les 
famílies. 
 
 Aquesta és una mostra de que les pedres poden tenir una funció 
molt humana com en aquest cas la tindran aquests tres equipaments que he 
nomenat, i en el cas de l’últim comencen avui el camí per la seva construcció. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez, Perfecto 
Madrid Olmos, Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis 
Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores Carmen Romero López, Elisa Corral 
Lozano i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-una hores i trenta minuts, de 
la qual s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, 
juntament amb mi, la Secretària General, que ho certifico. 
 
 
 


